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طرح  تولید ضربتی 
بنزین راهی برای 

کاهش واردات
بـا رشـد ۷.۴ درصـدی مصـرف روزانه بنزیـن در ایـران و رسیـدن به ۱۲۲ 
میلیـون لیتـر در آبـان مـاه، وزارت نفت به افزایـش تولید و ارتقـای کیفیت 
سـوخت اقـدام کـرده اسـت؛ طرح هـای تولیـد ضربـتی بنزین در پاسـخ به 
تقاضـای فزاینـده، اجرایی شـده اما مسـئولان بـر لزوم مدیریـت مصرف و 
همـکاری گسـترده بـرای جلوگیـری از بحـران در شـبکه تأمین سـوخت 
تأکیـد دارند.به گـزارش ایسـنا، حدود ۸۰ درصد مصرف سـوخت کشـور به 
بنزیـن وابسـته اسـت کـه ایـن به خاطـر نبـود برنامه ریـزی جامـع انرژی 
اسـت. این وابسـتگی بـه مصرف بی رویـه و افزایـش آلودگی هـوا، به ویژه 

در شهرها، منجر شده است.

وزیر راه و شهرسازی:
دولت به اجرای تعهدات 

مسکن پایبند است
پورمحمدی:

۱۲ میلیارد دلار برای 
 تامین کالاهای اساسی
 و دارو در نظر گرفتیم

ترامپ پیروز دوئل آمریکاییترامپ پیروز دوئل آمریکایی

شماره به  مزایده  فراخوان  دارد  نظر  در  اصفهان  استان  های  شهرداری  همیاری   سازمان 
 5424 /03 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکتها از طریق 
  WWW.SETADIRAN.IR آدرس  به  )ستاد(  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  درگاه 

انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت 
گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی 

اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

-تاریخ انتشار فراخوان:1403/08/17
-مهلت دریافت اسناد فراخوان:1403/08/20

-مهلت ارسال پیشنهادات:  1403/08/30
-زمان بازگشایی پاکت ها:   1403/09/01 

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: 
فیش واریزی بابت رنو مگان 2000 به مبلغ 375.000.000  ریال 

فیش واریزی بابت پراید صبا جی تی ایکس  به مبلغ 45.000.000  ریال 
فیش واریزی بابت وانت مزدا 2000 دوگانه سوز به مبلغ 200.000.000  ریال 

فیش واریزی بابت وانت مزدا دو کابین کارا 2000 دوگانه سوز به مبلغ 250.000.000  ریال 
فیش واریزی بابت وانت  مزدا دو کابین کارا 2000 به مبلغ 250.000.000  ریال 
فیش واریزی بابت وانت مزدا تک کابین آی 2000 به مبلغ 200.000.000  ریال 
فیش واریزی بابت وانت پیکان 1600 دو گانه سوز به مبلغ 75.000.000  ریال 

فیش واریزی بابت پژو پارس ELX به مبلغ 175.000.000  ریال 
فیش واریزی بابت کامیون کمپرسی بنز 26*24 به مبلغ 2.500.000.000  ریال 

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه : اصفهان – خیابان 22 بهمن – مجموعه اداری غدیر تلفن 
تماس: 32673075

روابط عمومی سازمان همیاری شهرداری های استان اصفهان

فراخوان مزایده عمومی یک مرحله ای
نه دستگاه خودرو

 آگهی دعوت
جلسه مجمع عادی به طور فوق العاده نوبت دوم  شرکت تعاونی روستایی فرش توسعه عمران صالحات علی آباد راس ساعت 16 روز جمعه 02/09/1403 در محل کارخانه واقع 
در  روستای علی آباد شهرک مالک اشتر تشکیل می گردد. لذا از کلیه اعضا دعوت می شود با در دست داشتن کارت عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانند

دستورجلسه:
گزارش هیئت مدیره و بازرسان شرکت

گزارش مالی سال1402
انتخاب اعضای اصلی و علی البدل 

هیئت مدیره و بازرسان

آخرین اخبار و تازه ترین  تحلیل ها  را در سایت جهان اقتصاد دنبال کنید
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در مراسم معارفه سرپرست جدید گمرک؛
همتی خواستار نهایی سازی سامانه جامع 

امور گمرکی شد
 وزیر امور اقتصادی و دارایی با تاکید بر تداوم روند مکانیزاسیون گمرک، خواستار 
تکمیل هر چه سریع تر استقرار ایکس ری ها در گمرکات کشور و نهایی سازی 

سامانه جامع امور گمرکی شد.
به گزارش ایرنا از گمرک، »عبدالناصر همتی« عصر امروز )چهارشنبه( در آیین 
معارفه سرپرست گمرک جمهوری اسلامی ایران، اظهار داشت: گمرک سازمانی 
است که در عین فنی و تخصصی بودن، یک سازمان تجاری و اقتصادی محسوب 
می شود و به همین سبب، مبارزه با فساد احتمالی در آن، اهمیتی دو چندان می 

یابد.
وی با تاکید بر تداوم روند مکانیزاسیون گمرک، خواستار تکمیل هر چه سریع تر 
استقرار ایکس ری ها در گمرکات کشور و نهایی سازی سامانه جامع امور گمرکی 
شد؛ امری که به گفته وزیر اقتصاد سال های طولانی در انتظار تحقق آن بوده 

ایم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار داشت: »فرود عسگری« از بدنه سازمان و آشنا 
ترین فرد به گمرک جمهوری اسلامی ایران است و در همین جا از وی درخواست 
می کنم که با رویکرد جوان گرایی، نسبت به تکمیل بدنه کارشناسی و مدیریتی 
گمرک کشور اقدام و جایگزینان مناسبی برای بازنشستگان زبده آن به کار گیرد

وی از سرپرست گمرک خواست تا با گماردن افراد پر انرژی و پیگیر، محکم پای 
کارِ تکمیل سامانه جامع امور گمرکی بایستد و تاکید کرد که از اقدامات در این 

راستا حمایت خواهد کرد.
»فرود عسگری« سرپرست گمرک جمهوری اسلامی ایران نیز طی سخنانی در 
این مراسم، ضمن تشکر از حسن اعتماد وزیر اقتصاد و آرزوی موفقیت برای 
رضوانی فر، رئیس کل پیشین گمرک، به تشریح برنامه های خود برای سازمان 
متبوع پرداخت.همچنین، »محمد رضوانی فر« رئیس پیشین گمرک نیز در 
سخنانی در این مراسم، ضمن تبریک انتصاب سرپرست گمرک کشور، به ارائه 

گزارش عملکرد خود در دوره تصدی گمرک پرداخت.

صالحی امیری: 
اراده نظام حمایت از گردشگری دریامحور 

است
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: اراده نظام و دولت بر این است 

که در بخش گردشگری دریامحور شاهد اتفاقات خوبی باشیم.
به گزارش ایسنا، سید رضا صالحی امیری در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران، گفت: وقتی صحبت از پدیده گردشگری می شود درباره دو مفهوم جذابیت 

و زیرساخت ها صحبت می شود.
وی ادامه داد: خوشبختانه ایران جزو کشورهای جذاب دنیاست که در مطالعات بانک 
جهانی ایران رتبه هفتم را به خود اختصاص داده است. زیرساخت های صنعت گردشگری 
شامل هتل ها، اقامتگاه ها و بوم گردی ها، ترانزیت جاده ای و هوایی،  تغذیه و هزینه های 
جانبی است که در قالب سبدی تجمیع شده و بر اساس هزینه این سبد در وزارتخانه 

بحث می شود.
وی اضافه کرد:۲۷۰۰ پروژه فعال روی زمین با سرمایه گذاری ۵۷۰ هزار میلیارد تومان 
داریم. از ۲۷۰۰ پروژه ۵۰۰ هتل در درجات مختلف هستند. شرایط کشور به دلیل 
محدودیت منابع و بودجه، تکمیل و افتتاح هتل ها را با تاخیر روبرو کرده است، اما اقدامات 
در جریان است تا تسهیلات لازم را از طریق بانک ها برای سرمایه گذاران داشته باشیم.

صالحی امیری ادامه داد: اگر بانک ها همکاری کنند پیش بینی می کنیم ظرف یک سال 
آینده ۱۰۰ هتل در سراسر کشور افتتاح شوند. زمینه جذب گردشگران از عراق،  آذربایجان، 
کشورهای حوزه خلیج فارس، آسیای میانه و منطقه قفاز را فراهم خواهیم کرد. زمینه 
جذب گردشگران زیارتی نیز همچنان فعال است. در مرحله بعد گردشگری طبیعی را 

دنبال خواهیم کرد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تصریح کرد: اراده نظام و دولت بر این 
است که در بخش گردشگری دریامحور شاهد اتفاقات خوبی باشیم از این رو بخشی از 
تمرکزمان را بر گردشگری دریامحور قرار داده ایم از جمله از چابهار تا خرمشهر و از جزیره 
آشوراده تا بندرانزلی را با ایده ها و طرح های جدید و اراده مسوولان دولت و حاکمیت دنبال 

خواهیم کرد.

در کجای دنیا خودرو در بازار بورس عرضه 
می شود؟

سید محمد اتابک وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه عرضه خودرو 
در بازار بورس توجیحی نداشته و خودرو باید به صورت رقابتی عرضه شود، بیان 
کرد: شورای رقابت به درستی می گوید که خودرو نباید در بورس عرضه شود. 
در کجای دنیا و در کدام نقطه از دنیا در بازار بورس خودرو عرضه می شود. خودرو 
در همین شرایط باید رقابتی شده و به صورت رقابتی عرضه شود. امروز واردات 

خودرو به میزان کافی و ۴ الی ۵ برابر سال گذشته انجام می شود.
وی اظهار کرد: تولید خودرو سازان داخلی نیز رو به افزایش است. واردات 
خودروهای نو در حال انجام است. ان شاءالله واردات خودروهای کارکرده نیز در 
شرف انجام است. خدا را شکر مشکلی در تامین ارز برای واردات خودرو نداریم. 

تاکنون حدودا ۶۵ هزار خودرو وارد کشور شده است.

تلگرام و اینستاگرام باید به قواعد کشور 
پایبند باشند

ستار هاشمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در پاسخ به این پرسش که آیا 
برنامه ای برای تاسیس دفتر پلتفرم های خارجی مانند تلگرام و اینستاگرام در 
ایران وجود دارد یا خیر، بیان کرد: یک نکته ای وجود دارد و آن هم این است که 
بالاخره این ها باید یک سری از قواعدی که وجود دارد را بپذیرند. اینگونه نباشد  

که این فضا بی قاعده باشد.

تراز تجاری منفی ۷ میلیارد دلار شد
تراز تجاری در هفت ماهه سال ۱۴۰۳ بدون احتساب صادرات نفت خام، نفت 

کوره و خدمات فنی و مهندسی حدود ۷ میلیارد دلار کسری دارد.
به گزارش خبرنگار مهر، در ۷ ماهه امسال مجموع تجارت خارجی کشور ۹۹.۷ 
میلیارد دلار شد که از این میزان ۳۲.۵ میلیارد دلار مربوط به صادرات غیرنفتی 
بوده است که بیانگر رشد ۱۵ درصدی است. همچنین واردات کشورمان بدون 
احتساب طلا به میزان ۳۶.۱ میلیارد دلار و واردات شمش طلای استاندارد ۳.۴ 

میلیارد دلار بوده است.
البته صادرات به احتساب نفت و خدمات فنی و مهندسی ۶۰.۲ میلیارد دلار 

می شود.
بر همین اساس تراز تجاری در هفت ماهه سال ۱۴۰۳ بدون احتساب صادرات 
نفت خام، نفت کوره و خدمات فنی و مهندسی حدود ۷ میلیارد دلار کسری 

دارد.

رئیـس جمهوری با بیـان اینکه در نان، گوشـت، بنزین، برق 
و گاز یارانـه می دهیـم کـه یـک عـده از یارانـه اسـتفاده 
نمی کننـد یک عده صدبرابر اسـتفاده می کننـد، فقیر، فقیرتر 
و پولـدار، پولدارتر می شـود، گفـت: باید راهی پیـدا کنیم تا از 

این روند خارج شویم.
بـه گزارش ایسـنا، مسـعود پزشـکیان امـروز در مراسـم روز 
پرسـتار بـا بیـان اینکه به عنوان انسـان مسـلمان از حضرت 
زینـب)س( و امـام حسیـن)ع( حـق طلـبی و حـق گـویی را 
آموخته ایـم و امیدواریـم ایـن راه را ادامـه دهیـم ، اظهارکرد: 
امـام حسین)ع( زمانیکـه راهی کربلا شـد  گفت به حق عمل 
نـمی شـود و من بخاطـر ظلم کـردن و زیاده طلـبی به کربلا 
نـمی روم، بلکـه دنبـال پیـاده کردن حـق و امربه معـروف و 

نهی از منکر هستم.
وی ادامـه داد: امـر بـه معـروف و نـهی از منکـر بـرای پیاده 
کـردن حـق در جامعـه اسـت و چـپ و راسـت و مذهـبی و 
غیرمدهـبی نمی شناسـد. پیامبران برای پیـاده کردن حق و 
عدالـت آمده اند.همیـن اصـل را بپذیریـم. قـرآن می گویـد 
کسـانی کـه تابـع هوای نفس باشـند بـه ضلالـت می افتند. 
هـدف، تحقـق حـق در جامعه اسـت و ما موظف بـه پیگری 

و اجرای حق هستیم.
رئیس جمهوری خاطرنشـان کرد: شـروع کار مـا با اعتراض 
کادر درمان همراه شـد که من به وزیر بهداشـت گفتم اجازه 
بدهیـد من مسـتقر شـوم ، مـا حرف شـما قبـول داریم، پس 
برای چه شـلوغی می کنید. ما اعتـراض را پیگیری می کنیم 
تـا حـق پیـاده شـود. مـا خودمـان هـم از معترضـان بودیم. 
نمی شـود با اضافه کار سـاعتی ۲۵ هزار تومان از کادر درمان 
خواسـت تـا در کار خـود بماننـد. ایـن منطقی نیسـت. تلاش 
کردیـم تا حدی اصلاح شـود. روند این اسـت که با کار علمی 
پیـش برویم.پزشـکیان همچنیـن ادامه داد: تیم بهداشـت و 
درمـان همـه یـک تیم اسـت و وقتی همـه با هـم کار کنند، 
سـلامت جامعـه تامین می شـود. ایـران هم برای همه اسـت 
و یـک کشـور اسـت و نبایـد بـرای یـک گـروه و سـازمان 
اختیـاری بدهیـم و حق سـازمان دیگـر او را ندهیم و اجحاف 
کنیـم. مـا دنبـال احقـاق حـق بـرای همـه تـا جـایی کـه از 
دسـتمان بربیـاد، هسـتیم. کار سـختی اسـت.وی همچنین 
گفـت: مـا را در مخمصـه قـرار داده انـد تا در کشـور نارضاتی 
ایجـاد شـود و بعـد دشـمنان مـا را تحریـم کننـد تـا کشـور 

زمین گیـر شـود،  چـرا ما هـم، با هم دعـوا و قهـر می کنیم؟! 
بسـتری درسـت کـرده اند تـا این اتفـاق ایجاد شـود و امیال 
خـود را دنبـال کننـد. من نیامـده بودیم رئیس جمهور شـوم، 
بلکـه آمده بـودم بگویم مـردم باید پای صنـدوق رای بیایند 
تـا دشـمن ازا ینکه ما هسـتیم ناامید شـود. باید برای کشـور 
تـا جـایی کـه می توانیم تلاش کنیـم تا عزت و سـربلندی را 
به کشـور بازگردانیـم و بی عدالتی و اجحـاف را از بین ببریم.
رئیـس جمهـور ادامه داد: فکـر نمی کنم هفته ای نباشـد که 
موضـوع بهداشـت و درمـان را از سـازمان و برنامـه و بودجه 
دنبـال نکنم. ما سـهم سـرانه بهداشـت و درمـان را از بودجه 

دولت عادلانه تصویب خواهیم کرد.
وی همچنیـن افزود: بایـد تلاش کنیم آنهایی کـه دیده نمی 
شـوند و پـول ندارنـد وفقیـر هسـتند، دیده شـوند. سـلامت، 
کسـانی را بـه مـرگ تهدیـد می کند، کـه پول ندارنـد و فقیر 
هسـتند ، بی سـواد هسـتند، پیرها، زنـان سرپرسـت خانوار. 
خطـر  آنهـا را تهدیـد می کنـد. ما بایـد اول آنهـا را ببینیم، نه 
آنهـایی کـه پول و رابطـه دارند، دیده شـوند و دیگـران دیده 
نشـوند. مـا مشـکل آنهـا را در حـدی که تـوان داریـم ، حل 

می کنیم.نگاه ما به محرومین است.

رئیس جمهور با بیان اینکه شـعار حقوق بشـر اسـرائیل دروغ 
اسـت و زن و بچه را می کشـند، تصریح کرد: پشـت تریبون 
از حقوق بشـر می گویند ولی جنایـت می کنند. ناجوانمردانه 
و بی شـرمانه تریـن کارهـا را با مردم فلسـطین و غـزه انجام 

می دهند و آنها از حقوق بشر در ایران می گویند.
وی اضافـه کـرد: مـن نـمی گویم همـه حقـوق قومیت ها و 
جنسیت هـا را درسـت اجـرا کردیم، ولی تـلاش می کنیم این 
حقوق را درسـت اجرا کنیم ولی شـما که خیلی پسـت و نامرد 
هسـتید. بچـه هـا را راحت بمبـاران می کنند و در دنیـا از آنها 
هـم پشـتیبانی می کنند و بمـب می دهند. اگر شـرف دارید و 
انسـان هسـتید، مـن را بزنیـد، چـرا زن و بچـه مـردم و 
بیمارسـتان ها را می زنیـد؟ حقـوق بشـر در مقابـل کار آنهـا 
مسـخره اسـت. کار آنهـا نامـردی، جنایـت و نسـل کشی و 

پایمال کردن همه حقوق بین المللی است.
وی تصریـح کـرد: ما خودمـان مقصریم و بیـن خود تبعیض 
و بی عدالـتی داشـته ایم و آمده ایـم ایـن تبعیـض را از بیـن 
ببریـم، ولی آنهـا خیـلی نامرد هسـتند. دم از حقوق بشـر می 

زنند، ولی کارهایی می کنند که در تصور کسی نمی گنجد.
پزشـکیان همچنیـن بیان کـرد: ما آماده ایـم بنشینیم و آنچه 

داریم را براسـاس عدالت و انصاف و شـواهد علمی  پیش برده 
و آییـن نامـه بنویسـم و مکانسیـم پرداخـت و تخصیـص 
بدهیـم. دنیـا مسیرهـای علمی را رفتـه و مـا می توانیم با هم 
تفاهـم کنیـم و ایـن کار را انجـام دهیـم، امـا بدانیـد آنها می 

خواهند ما را تکه تکه کنند.
وی اضافـه کـرد: مـن در شـعارهایم از وفـاق گفتـم و تاکید 
کـردم ایـران برای همه ایرانیان اسـت، زیرا این کشـور برای 
ماسـت و مـا بایـد آبـادی آن را درسـت کنیم. حـق ندایم در 
جامعـه تبعیـض و بی عدالـتی باشـد و تـلاش می کنیـم این 
اتفـاق بیفتد و شـما کمک کنید این مسیـر را برویم. قول می 
دهـم جـز حـق راه دیگـری نرویم. هرچه هسـت را به شـما 
می گویـم و بـا هـم تصمیـم می گیریـم و دشـمنان را ناامید 
می کنیـم کـه بتوانند بـا دعـوا، دروغ و اخبار نادرسـت، باعث 
شـوند مـردم بـه دیـد دیگـری بـه کشـور بنگرنـد. موظـف 
هسـتیم بـه بهتریـن روشی کـه می شـود، به مـردم خدمت 
کنیـم. شـما کمک کنیـد تا مشـکلات را از پیـش رو برداریم. 
ان اشـاءالله ایـن مشـکلات از بیـن می رود و روسیاهی برای 
ذغـال می مانـد.وی بـا تاکیـد بـر اینکـه تـلاش می کنیـم 
مشـکلات را از بیـن ببریـم، گفـت: مـا بایـد با کارشناسـان و 
مـردم صحبـت کنیـم. یارانـه بـه گنـدم، نهاده هـای دامی 
می دهیـم، ولی گوشـت و نـان گـران می شـود. چـه کسی از 
ایـن یارانه هـا بیشـتر اسـتفاده می کند؟پـول دارهـا از یارانه 
بیشـتر اسـتفاده می کننـد. بایـد کاری کنیـم حـق بـه همه 
براسـاس سـرانه برسـد. در نان، گوشـت، بنزین، بـرق و گاز 
یارانـه می دهیـم کـه یک عـده از یارانـه اسـتفاده نمی کنند 
یـک عـده صدبرابر اسـتفاده می کنند. فقیر، فقیرتـر و پولدار، 
پولدارتـر می شـود. بایـد راهی پیـدا کنیم تا از ایـن روند خارج 
شـویم.رئیس جمهـوری تصریـح کـرد: برازنـده نیسـت 
این همه یارانه بدهیم، ولی کسـانی باشـند که نان شـب پیدا 
نکننـد. کاری می کنیـم این اتفـاق نیفتد. باید با کارشناسـان 
و مـردم صحبـت کنیـم و اگـر مداخلـه ای کردیـم، اطمینان 

دهیم این روند به نفع جامعه و مردم و کشور است.
امیدواریـم مشـکلات کشـور را بـا کمـک هـم حل کنیـم. با 
رئیـس انجمـن پرسـتاری و وزیـر بهداشـت می نشینیـم و 
براسـاس قانـون برنامـه و منابـعی کـه وجـود دارد، نحـوه 
تخصیـص را مشـخص و اجـرا می کنیـم. منابـع بـه بخش 

سلامت باید با عدالت و انصاف تخصیص یابد.

پزشکیان در مراسم روز پرستار:

برازنده نیست این همه یارانه بدهیم، ولی کسانی نان شب پیدا نکنند

نماینده مردم تهران در مجلس با اشاره به سفر نظارتی کمیسیون امنیت ملی 
مجلس به هرمزگان، گفت: پیشرفت تأمین زیرساخت های جزایر بوموسی، تنب 

بزرگ و تنب کوچک از اولویت های کشور است.
به گزارش خبرگزاری مهر، علی خضریان با اشاره به اقدامات صورت گرفته در 
جریان سفر نظارتی روز گذشته )سه شنبه، ۱۵ آبان ماه( کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس با حضور ابراهیم عزیزی، علی خضریان و ابوالفضل 
ظهره وند رئیس و اعضای این کمیسیون به استان هرمزگان بعد از کلنگ زنی 
طرح احداث ۱۱۰ واحد مسکونی در بوموسی به همراه وزیر راه و شهرسازی و 
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران، گفت: از آنجایی که آغاز طرح احداث پروژه 
مسکونی در این جزیره با کلنگ زنی کلید خورد، لازم بود زیرساخت حمل و نقل 

نیز تأمین شود.
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای 
اسلامی در ادامه با اشاره به نتیجه نشست مشترک کمیسیون امنیت ملی مجلس، 
وزارت راه و نیروی دریایی سپاه با موضوع حمل و نقل بوموسی، گفت: مقرر شد 
در گام نخست، تعداد پروازهای این جزیره که هم اکنون تنها هفته ای یک بار به 
بندرعباس است، به هفته ای ۴ بار افزایش یافته و یک خط پروازی نیز به شیراز 
راه اندازی شود و در گام دوم تعداد پروازهای بندرعباس به روزانه یک پرواز افزایش 

یابد.وی در ادامه تصریح کرد: همچنین بنا شد تا بندرگاه چند منظوره بوموسی 
به وسعت ۱۵ هکتار، حوضچه به وسعت ۱۱ هکتار، پس کرانه بندر و ساختمان 
مرجع دریایی به منظور ارائه خدمات بهتر و افزایش ضریب ایمنی شناورهای در 
حال تردد فعال شود و همچنین اسکله پهلودهی شناورها با هدف تسریع تخلیه 
و بارگیری انواع کالا و افزایش ایمنی شناورها که فاز اول آن افتتاح شده به صورت 

کامل فعال شود.
خضریان در ادامه با بیان اینکه ظرفیت احداث ۶ پست اسکله با قابلیت پهلوگیری 
شناورهای حمل کالاهای عمومی به ظرفیت ۲ هزار تن و به عمق آبخور مناسب 
برای کاربری تجاری، مسافری و شیلاتی در بندرگاه دیده شده است، عنوان کرد: 
مقرر شد سازمان بنادر و دریانوردی در اسرع وقت دو فروند شناور مسافری تندرو 
را خریداری و به منظور حمل و نقل روزانه مسافر از مقاصد بندرعباس و بندرلنگه 

به بوموسی، روانه این خط دریایی کند.
این نماینده مردم در مجلس دوازدهم همچنین یادآور شد: بازنگری و ابلاغ 
راهکارهای توسعه اقتصاد دریامحور و طرح تفصیلی جزایر بوموسی، تنب بزرگ 
و تنب کوچک بر مبنای الگوی به روز مسکونی سازی و ایجاد بخش های تجاری، 
فرهنگی و گردشگری این جزایر نیز از دیگر موضوعاتی بود که قرار شد وزیر راه 

و شهرسازی آن را هرچه سریع تر پیگیری کند.

خضریان در ادامه به تشکیل کارگروه مشترکی میان کمیسیون امنیت ملی 
مجلس، نیروی دریایی سپاه، وزارت راه و شهرسازی و سازمان های مربوطه در 
حوزه مسکن، هواپیمایی، بنادر و راه با مسئولیت وی جهت ساماندهی وضعیت 
حمل و نقل در شهرستان بوموسی اشاره و تصریح کرد: به لحاظ تقسیمات 
کشوری، شهرستان بوموسی از دو قسمت جزیره بوموسی و جزیره سیری به 
مرکزیت بوموسی و شهر تنب از ۴ قسمت تنب بزرگ، تنب کوچک، فارور بزرگ 
و فارور کوچک به مرکزیت تنب بزرگ تشکیل شده که حائز اهمیت نظامی و 
سیاسی بوده و ساماندهی حمل و نقل میان این جزایر نیز در دستور کار قرار دارد

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی در پایان با 
تأکید بر اینکه بر اساس برنامه هفتم پیشرفت تأمین زیرساخت های جزایر 
بوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک از اولویت های کشور است، خاطرنشان کرد: 
برنامه ریزی هایی برای توسعه این جزایر صورت گرفته و قرار است تفاهمنامه ای 
در این حوزه در کارگروه یادشده تدوین و به امضای رئیس کمیسیون امنیت ملی، 
وزیر راه و شهرسازی و فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران برسد و در نهایت 
نظارت بر اجرای آن بر عهده کمیسیون خواهد بود و ما تا پایان تأمین کلیه نیازهای 
شهرستان بوموسی این موضوع را پیگیری کرده و بازدیدهای نظارتی خود را 

ادامه می دهیم.

رئیس سازمان انرژی اتمی تاکید کرد: ما خوشبختانه به خودکفایی در تولید 
محصولات لیزری دست یافته ایم.

به گزارش خبرنگار مهر، محمد اسلامی در حاشیه جلسه امروز )چهارشنبه( هیئت 
دولت اظهار کرد: با رونمایی هایی که در حوزه لیزر در نمایشگاه انجام دادیم، عملااً 

ما به ظرفیت تولید خودکفا در محصولات لیزر رسیدیم.
وی ادامه داد: لیزر روز به روز برای مردم بیشتر شناخته می شود و خودش را بیشتر 

معرفی می کند و جایگاه به دست می آورد که می تواند با هم افزایی با سایر فناوری ها 
در بخش های مختلف تأثیرگذار باشد.رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: 
یکی از رونمایی های ما خط تولید لیزر فیبر بود که افتتاح شد و اکنون در حال تولید 
است. خط تولید دوم برش فلزات رنگین بود که با استفاده از لیزر انجام می شود.
اسلامی متذکر شد: ما سال گذشته در خطوط صنعتی در فولاد خط جوشکاری عمیق 
با لیزر را پشتیبانی کرده و محصول آن را ساختیم و عرضه کردیم. اکنون آنچه 

می تواند در برش به خصوص برای قطعات ظریف مؤثر باشد، این است که با توجه 
به اینکه قالب سازی هزینه زیادی دارد، با لیزر هم کار دقیق انجام می شود و هم 

تولید سریع را می تواند پشتیبانی کند.
رئیس سازمان انرژی اتمی توضیح داد: خط دیگری که رونمایی شد، در حقیقت 
قراردادهایی بود که با شرکت های صنعتی منعقد شد تا بتوانیم با فناوری لیزر، 

تجهیزات صنعتی آن ها را مجهز کنیم.

خضریان:

برنامه ریزی هایی برای توسعه جزایر سه گانه ایرانی صورت گرفته است

رئیس سازمان انرژی اتمی:

 ایران در تولید »محصولات لیزر« خودکفا شده است

نامزد جمهوری خواهان با شکست نامزد حزب دموکرات در انتخابات ۲۰۲۴ آمریکا، 
بار دیگر راهی کاخ سفید می شود.

به گزارش ایسنا، »دونالد ترامپ« با کسب آرای لازم از الکترال کالج، برای بار دوم 
به کاخ سفید راه یافت و توانست با شکست »کامالا هریس«، به عنوان چهل وهفتمین 

رئیس جمهور آمریکا انتخاب شود.

انتخابات ریاست جمهوری آمریکا روز سه شنبه برگزار شد و دونالد ترامپ، نامزد 
جمهوریخواهان آمریکا توانست مقابل رقیب دموکراتش به پیروزی دست یابد.

دونالد ترامپ توانسته از حد نصاب ۲۷۰ رای الکترال لازم برای ریاست جمهوری 
عبور کند و کامالا هریس، معاون رئیس جمهور کنونی آمریکا و نامزد دموکرات ها 

را در این رقابت شکست دهد.

این دومین دوره ریاست جمهوری ترامپ خواهد بود که از ژانویه آغاز می شود. او 
در انتخابات گذشته در سال ۲۰۲۰ مقابل »جو بایدن« رئیس جمهور دموکرات فعلی 

آمریکا شکست خورده بود.
ترامپ ۷۸ ساله در پایان دوره ریاست جمهوری خود ۸۲ ساله خواهد بود.

رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: در لایحه بودجه سال آینده، ۱۲ میلیارد دلار 
منابع برای تامین کالاهای اساسی و دارو پیش بینی شده است.

به گزارش خبرنگار مهر، حمید پورمحمدی رئیس سازمان برنامه و بودجه در حاشیه 
جلسه هیئت دولت و در جمع خبرنگاران در پاسخ به این پرسش که آیا با این روند 
افزایش قیمت دلار، قیمت دلار نیمایی نیز افزایش پیدا خواهد کرد، گفت: بر اساس 
آنچه قوانین پایه ما محسوب می شود، نظام ارزی کشور تک نرخی و شناور مدیریت 
شده است. همچنین بر اساس قوانین بودجه سالیانه، نرخ ارز ترجیحی برای کالاهای 
اساسی و دارو است. بانک مرکزی سیاست های خود را در این مسیر جلو می برد و 

بودجه بر همین اساس بسته می شود.

وی همچنین در رابطه با تعدیل ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی، بیان کرد: برای کالاهای 
اساسی و دارو ۱۲ میلیارد دلار در بودجه سال آینده پیش بینی شده است و بر همین 
اساس عمل خواهیم کرد.وی در رابطه با پرداخت بدهی دولت مطابق سخنان رئیس 
جمهور و اینکه این حجم بدهی چه مقدار است و قرار است از چه منبعی تأمین شود، 
افزود: آن چیزی که در بودجه سال آینده به طور مشخص برای بازپرداخت بدهی 
پیش بینی شده، مربوط به پرداخت بدهی ها به نظام بانکی است که حدود ۲۰۰ هزار 
میلیارد تومان است و در قالب اوراق بهادارسازی بر اساس اوراق جدیدی که در 
اختیار بانک ها قرار می گیرد، بین بانک ها مبادله خواهد شد. همین طور حدود ۲۰۰ 
هزار میلیارد تومان نیز برای تعدیه بدهی های تأمین اجتماعی است و این دو رقم 

عمده بدهی های دولت است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه اظهار کرد: سازوکارهایی نیز برای پرداخت بدهی 
دولت به پیمانکاران دیده شد؛ بر اساس آنها می توان تعریف کرد که مطالبات آنها 
را به چه شیوه پرداخت کنیم. پیمانکارانی که در حال اجرای پروژه ها هستند، 
می توانند از دارایی های دولت برداشت کنند که ۱۰ درصد آن را پرداخت کنیم و ۹۰ 
درصد را بابت تسویه بدهی در نظر بگیرند و این سه مکانیزم را برای این موضوع 

پیش بینی کردیم.
پورمحمدی همچنین در رابطه با FATF، گفت: این در حوزه کاری من نیست و 

وزیر اقتصاد در حال پیگیری آن است.

ترامپ پیروز دوئل آمریکایی

پورمحمدی در حاشیه نشست هیئت دولت:

۱۲ میلیارد دلار برای تامین کالاهای اساسی و دارو در نظر گرفتیم
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افزایش ۳۶ درصدی حفاری اکتشافی 
ایمیدرو در نیمه نخست

 رئیس هیات عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران 
)ایمیدرو( از افزایش ۳۶ درصدی عملیات حفاری اکتشافی این سازمان در نیمه 

نخست ۱۴۰۳ خبر داد.
 »محمد آقاجانلو« با بیان این مطلب گفت: ایمیدرو و واحدهای زیرمجموعه و 
تابعه شامل شرکت تهیه و تولید مواد معدنی ایران، مجتمع سنگان، شرکت 
آلومینای ایران، طرح توانمندسازی اکتشاف، طلای زرشوران، شرکت ملی صنایع 
مس ایران و طرح زنجیره مس از ابتدای فروردین تا پایان شهریور، ۳۵۷ هزار 

متر حفاری اکتشافی انجام دادند.
رئیس هیات عامل ایمیدرو یادآور شد: این رقم در مدت مشابه سال گذشته، 

۲۶۲ هزار متر بود.
آقاجانلو با اشاره به اینکه برنامه حفاری اکتشافی ایمیدرو برای سال جاری، ۶۵۳ 
هزار متر در نظر گرفته شده است، گفت: طی ۶ ماهه نخست امسال، ۵۴.۷ درصد 
برنامه مذکور محقق شده است و تا پایان امسال با تلاش همکاران ایمیدرو، 
واحدهای زیرمجموعه، تابعه و بودجه اختصاص داده شده ۴۵.۳ درصد باقی 

مانده برنامه نیز محقق خواهد شد.
رئیس هیات عامل ایمیدرو ادامه داد: میزان حفاری اکتشافی انجام شده در ۱۲ 

ماهه سال گذشته، ۵۵۶ هزار متر بود.
آقاجانلو با اشاره به افزایش ۳۲ درصدی میزان سرمایه گذاری ایمیدرو در حوزه 
اکتشاف طی نیمه نخست ۱۴۰۳، تصریح کرد: برای نیمه نخست امسال، ۲۰ 
هزار و ۵۵۰ میلیارد ریال، بودجه در نظر گرفته شد. این رقم در مدت مشابه سال 

۱۴۰۲، حدود ۱۵ هزار و ۵۱۸ میلیارد ریال بود.
وی افزود: تا پایان امسال، بودجه اکتشافی ایمیدرو ۴۰ هزار میلیارد ریال در نظر 
گرفته شده که نسبت به رقم مدت مشابه سال گذشته )۳۳ هزار و ۴۶۶ میلیارد 

ریال(، ۱۹.۵ درصد رشد نشان می دهد.
رئیس هیات عامل ایمیدرو خاطرنشان کرد: سرمایه گذاری اکتشافی ایمیدرو در 
بخش های تهیه نقشه زمین شناسی، ژئوشیمی، ژئوفیزیک، حفر ترانشه و 

چاهک، حفاری و نیز نمونه برداری و تجزیه و تحلیل نمونه ها است.

 ســهم ۱۹ درصدی معدنی ها از فروش
 ۷ ماه شرکتهای بورسی

ایمیدرو اعلام کرد: ارزش فروش ۹۰ شرکت معدن و صنایع معدنی در مهر ماه 
امسال به ۱۰۱.۹ هزار میلیارد تومان رسید که این رقم معادل ۱۹ درصد از کل 

فروش شرکت های بورسی است. 
به گزارش خبرگزاری مهر، ایمیدرو اعلام کرد: ارزش فروش ۹۰ شرکت معدن 
و صنایع معدنی در مهر ماه امسال به ۱۰۱.۹ هزار میلیارد تومان رسید که این 
رقم معادل ۱۹ درصد از کل فروش شرکت های بورسی است. رقم ارزی فروش 
ماه هفتم این تعداد شرکت بورسی از یک میلیارد و ۶۳۰ میلیون دلار گذشت که 

با کاهش اندک )۰.۰۶( نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۲ همراه شد.
از سوی دیگر در هفت ماه امسال ارزش فروش شرکت های معدنی و صنایع 
معدنی بورسی به ۱۰.۶ میلیارد دلار رسید که این رقم معادل ۶۴۶ هزار میلیارد 

تومان است.
میزان فروش این تعداد شرکت از ابتدای فروردین تا پایان مهر ماه امسال نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته، اگر چه رشد ۱۲ درصدی از نظر ریالی را پشت سر 

گذاشت اما معادل ارزی آن با کاهش پنج درصدی همراه شد.
یادآور می شود در سال ۱۴۰۰ شرکت های معدنی و صنایع معدنی سهم ۲۱ 
درصدی از مجموع فروش کل شرکت های بورسی را در اختیار داشتند، این سهم 

برای سال های پیش از آن در محدوده ۲۴ تا ۳۰ درصدی قرار داشت.

خودروسازان از گمرکات کرمان پسته 
صادر نکرده اند

مدیرکل کمرگات کرمان در پاسخ به پیگیری خبرنگار ایرنا درباره صادرات 
گفت:  بوده  خبرساز  اخیر  روزهای  که طی  توسط خودروسازان  پسته 
خودروسازان کرمان، از گمرکات این استان پسته و سایر فرآورده های این 

محصول را در سال جاری صادر نکرده اند.
به گزارش ایرنا، آنطور که منابع خبری اعلام کرده اند، خودروسازان کشور از 
مدت ها قبل برای تامین بخشی از ارز موردنیاز خود به صادرات کالاهای 
غیرخودرویی، از جمله پسته روی آورده اند که به زعم برخی افراد به ویژه در 
اتاق بازرگانی، تاثیرات منفی بر بازار صادارت این محصول ارزشمند داشته 

است.
گفته شده با توجه به اینکه خودروسازان سود واقعی خود را در واردات 
می دیدند در قیمت فروش پسته حساسیت به خرج نمی دادند و زیر قیمت 
صادرکنندگان حرفه ای پسته، این محصول را در بازارهای خارجی به فروش 
رسانده اند، لذا صدای صادرکنندگان پسته و مسئولان اتاق بازرگانی هم 

درآمده است.
در زمینه صادرات پسته از گمرکات خارج از استان چون اطلاعی ندارم، اظهار 
نظر نمی کنم اما خودروسازان از گمرکات این استان پسته صادر نکرده انددر 
این زمینه محمد دولتی مدیرکل گمرکات استان کرمان روز چهارشنبه در 
گفت و گو با خبرنگار ایرنا خاطرنشان کرد: در زمینه صادرات پسته از گمرکات 
خارج از استان چون اطلاعی ندارم، اظهار نظر نمی کنم اما خودروسازان از 

گمرکات این استان پسته صادر نکرده اند.
بر اساس آمارهای اعلامی از گمرک کرمان طی هفت ماه نخست امسال 
صادارت انواع پسته با ۶۱۴ میلیون دلار رتبه نخست صادرات استان را تشکیل 

داده و نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۹۲ درصد کاهش پیدا کرده است.
رییس اتاق بازرگانی کرمان مهر ماه امسال درخصوص توافق خودروسازان و 
صادرکنندگان پسته به رسانه ها گفته بود: خودروسازان ارز نیاز دارند و 
صادرکنندگان پسته هم صادرات انجام می دهند و ارز در اختیار دارند. 
خودروسازان خودشان برای صادرات پسته وارد بازار شده بودند، چون در این 
کار حرفه ای نبودند و سودشان در واردات بود، حساسیتی روی قیمت نداشتند 

و باعث به هم خوردن بازار و ضرر صادرکنندگان واقعی پسته شده بودند.
سید مهدی طبیب زاده در عین حال افزود: اتاق بازرگانی، انجمن پسته و 
خشکبار به یک تفاهمی با خودروسازان رسیدند که خودشان اقدام به صادرات 

پسته نکنند و صادرکنندگان ارز مورد نیاز آن ها را تامین کنند.
وی ادامه داد: این تفاهم برقرار شده و در حال انجام است. ارز حاصل از صادرات 
پسته با هماهنگی انجمن پسته و خشکبار در اختیار خودروسازان قرار 
می گیرد. به دنبال این هستیم که حداکثر سود به صادرکننده واقعی پسته 
برسد، چون خودروساز سود خود را از واردات قطعات و تولید خودرو می برد.

رییس اتاق بازرگانی استان کرمان با بیان اینکه ارز حاصل از صادرات پسته 
برای واردات قطعات خودرو است و به خودروساز داده می شود خاطرنشان 
کرد: خودروسازان سال گذشته ۲۵ میلیون دلار پسته صادر کرده اند که این 
رقم نسبت به رقم صادرات پسته ایران که بیش از یک میلیارد دلار است، بالا 
نیست، اما این وضعیت، امسال در حال تشدید بود و خودروسازان در صادرات 
پسته یک مقدار حرفه ای تر شده بودند، به همین دلیل این تفاهم انجام شد.

به گزارش جهان اقتصاد به نقل از روابط عمومی چادرملو،  مهندس 
امیرعلی طاهرزاده مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی چادرملو در 
حاشیه پنل “چشم انداز اقتصاد ایران و بازارها در سال آینده” که در 
یازدهمین نمایشگاه بین المللی بورس، بانک، بیمه، خصوصی سازی و 
معرفی فرصت های سرمایه گذاری )کیش اینوکس ۲۰۲۴( برگزار شد 
گفت: در شرایط فعلی بزرگترین مشکلی که زنجیره فولاد با آن مواجه 
است، بحث زیرساخت ها به  ویژه تامین برق است. البته مجموعه 
چادرملو امسال با تمهیداتی که انجام داده است، نسبت به راه اندازی 
یک نیروگاه خودتامین در دو فاز گازی با ظرفیت هر یک ۱۸۳مگاوات 
اقدام کرده است. بدون شک این مجموعه های خودتامین کمک 
می کند که مجموعه  چادرملو از سال آتی با مشکل تامین برق روبه رو 
نشود تا بتواند استمرار تولید فولاد خود را در شرایطی که کشور با 

ناترازی های برق مواجه است، دنبال کند.
مهندس طاهرزاده در ادامه با اشاره به عملکرد چادرملو در نیمه نخست 
سالجاری عنوان کرد: در ۶ماه نخست امسال میزان تولید فولاد مجموعه 
چادرملو با وجود محدودیت های برق، متناسب با سال گذشته دنبال 
شده است که انشاالله مجموعه چادرملو سال آینده نیز کوچک ترین 

مشکلی در زمینه تامین برق نخواهد داشت.
وی همچنین به موضوع تامین آب نیز اشاره کرد و افزود: با توجه به 
انتقال آب خلیج فارس، مجموعه چادرملو در بخش صنعتی مشکلی 

برای تامین آب ندارد.
مدیرعامل چادرملو در ادامه با اشاره به طرح های آماده افتتاح این 

مجموعه خاطرنشان کرد: طی ۸ ماهه سالجاری در مجموعه چادرملو 
۱۰طرح با مجموع سرمایه گذاری ۲۶همت آماده بهره برداری است 

که این طرح ها می توانند دستاوردهای خوبی برای جمهوری اسلامی 
ایران به  شمار آیند.

وی افزود: از جمله این طرح ها می توان به کارخانه کنسانتره ۱.۳میلیون 
تنی بهاباد، دو واحد نیروگاه سیکل ترکیبی گازی ۱۸۳مگاواتی در 
اردکان، دو واحد نیروگاه خورشیدی هر یک به ظرفیت ۱۰مگاوات، 
یک واحد تولید بریکت سرد که به  صورت دانش بنیان در مجموعه 
مجتمع صنعتی راه افتاده است، همچنین یک واحد کلاف با ظرفیت 
۴۵۰هزار تن در مجموعه ابرکوه، یک واحد گندله سازی با ظرفیت 
۴میلیون تن که به  صورت مشارکتی در مجموعه غدیر است که تست 

راه اندازی آن در هفته گذشته انجام شد، اشاره کرد.
مهندس طاهرزاده در ادامه خاطرنشان کرد: همچنین یک واحد انتقال 
آب به واحدهای صنعتی در منطقه اردکان در دستور کار مجموعه قرار 
دارد که می تواند دستاورد خوبی برای مردم اردکان در راستای کاهش 
تنش آب شرب مردم منطقه اردکان محسوب شود، چراکه عملا با 
اختصاص آبی که به واحدهای صنعتی داده می شود، فشار استفاده از 
آب در بخش صنعت کاهش پیدا می کند و مردم می توانند در شرایطی 
که به نوعی محدودیت های آب در سطح منطقه وجود دارد، از آب 
شرب منطقه کوهرنگ بیشتر استفاده کنند. ضمن آنکه واحدهای 
صنعتی نیز می توانند از آب صنعتی که شرکت چادرملو انتقا ل آن را از 

منطقه خلیج فارس انجام داده است، بهره مند شوند.

تلاش چادرملو برای حفظ رقابت پذیری بازار

سیستم یکپارچه نگهداری و تعمیراتی پیش بینانه و تحلیلی 
عیب یابی ریخته گری به منظور کاهش توقفات اضطراری و 
افزایش آماده به کاری تجهیزات موجود، برای اولین بار در 

کشور در شرکت فولاد هرمزگان برنامه ریزی و اجرا شد.
رئیس نگهداری و تعمیرات ریخته گری و ارسال محصول 
شرکت فولاد هرمزگان در گفت  وگو با خبرنگار روابط عمومی 
با بیان این مطلب افزود: به منظور کاهش توقفات اضطراری 
و افزایش آماده به کاری تجهیزات موجود در نگهداری و 
تعمیرات ریخته گری که دو شاخص استراتژیک در این واحد 
به شمار می روند، پس از بررسی مشکلات متعدد در جلسات 
مشورتی و آنالیزی با حضور مهندسان خبره در واحد نت 
ریخته گری و بهره مندی از خرد جمعی، به این نتیجه رسیدیم 
که نیاز است یک سیستم یکپارچه نگهداری و تعمیراتی 
پیش بینانه و تحلیلی جهت دسترسی کلیه کارکنان نت 
ریخته گری جهت پیشبرد این هدف به مرحله برنامه ریزی و 

اجرا درآید.
هیمن چوگلی افزود: با توجه به مشکلات مربوطه و با اهداف 
جمع آوری کلیه دیتاهای تجهیزات و ماشین آلات موجود در 
اتوماسیون لول یک ریخته گری، ثبت و رهگیری گزارش های 
بازرسان برق، مکانیک و ابزار دقیق، ثبت و رهگیری دقیق 
گزارش های شیفت های تعمیراتی، پیگیری و رفع عیب های 
اعلام شده توسط شیفت تعمیرات، بررسی کارشناسی کلیه 
گزارش های فنی ثبت شده، گزارش گیری بلندمدت از اقدامات 
و وقایع ثبت شده، ایجاد سیستم هشدار برای تمامی تجهیزات 

موجود در ریخته گری، پایش وضعیت کنونی تجهیزات و 
مقایسه آن با وضعیت قبل، ارسال پیام هشدار وضعیت های 
مهم به تیم کارشناسان تعمیرات و پایش وضعیت موجود 
خطوط تولید ریخته گری و ماشین آلات مختلف آن از محل 
اسکان کارکنان نت، بر آن شدیم تا این سیستم جامع را بنا 
نهاده و اجرا کنیم. پس از طراحی ذهنی اولیه و ثبت نقشه راه 
آن در جلسات برگزار شده، مقرر شد سیستم هوشمند 

عیب یابی ریخته گری به اجرا درآید.
رئیس نگهداری و تعمیرات ریخته گری و ارسال محصول 

شرکت فولاد هرمزگان خاطرنشان کرد: سیستم عیب یابی 
ریخته گری این امکان را فراهم می سازد تا وضعیت کلیه 
موتورها، سگمنت ها، ماشین های برش، آب های در گردش 
ریخته گری، اگزوزفن ها، مارکینگ ماشین، گریس کاری 
سگمنت ها و تمامی سیگنال های مهم و مؤثر در روند تولید را 
در زمان تعمیرات و در حین ریخته گری رصد کنیم و با توجه 
به ترندهای تغییرات فشار، دبی، سرعت، جریان الکتریکی، 
دما و سایر مقادیر اندازه گیری شده در گذشته و حال حاضر 
تجهیزات به روش مقایسه ای، نتایج مؤثری از روند خرابی 

تجهیزات یا راندمان مفید تجهیزات داشته باشیم.
  پیش بینی شرایط مختلف در سیستم هوشمند

در ادامه، مهدی معزی، کارشناس نگهداری و تعمیرات ابزار 
دقیق و اتوماسیون ریخته گری و ارسال محصول، درخصوص 
استقرار سیستم هوشمند عیب یابی ریخته گری در فولاد 
هرمزگان اظهار کرد: قابلیت منحصربه فرد دیگری که در این 
سیستم وجود دارد این است که با توجه به مقادیر اندازه گیری 
شده توسط سنسورهای موجود در خطوط ریخته گری و 
سیستم،  این  در  ایجادشده  و شرط های  فرمول نویسی 
پیش بینی روند مشکلات فنی و عدم امکان استفاده یک تجهیز 
قابل مشاهده می شود و با ایجاد هشدار پایش وضعیت برای 
یک یا چندین تجهیز خاص از خرابی های احتمالی و به وجود 

آمدن توقفات اضطراری و طولانی مدت جلوگیری می کند.
وی ادامه داد: از دیگر قابلیت های این سیستم پس از پایش 
وضعیت و ایجاد هشدار برای هریک از تجهیزات، امکان 
ارسال پیامک به کارشناسان و متولیان تعمیرات است. به طور 
مثال، وقتی شمش در خطوط ریخته گری متوقف می شود، 
پیامک مربوطه در این باره به کارشناس مربوطه ارسال شده 
تا بتواند با هشیاری کامل در مورد پایش وضعیت سگمنت های 
درون خطوط ریخته گری و اعمال فعالیت های موردنیاز 
تصمیم گیری و از به وجود آمدن مشکلات عدیده بعدی 
جلوگیری کند. در نهایت این سیستم قابلیت امکان ایجاد 
تکنسین،  کارشناسی،  مختلف  سطوح  برای  دسترسی 

فورمن های تعمیراتی و ادمین اصلی سیستم را داراست.

هیئت مدیره شرکت مادر تخصصی توسعه معادن و صنایع 
معدنی خاورمیانه )میدکو ( به اتفاق آرا آقای دکتر علیرضا 
ابراهیمی را به عنوان مدیر عامل جدید این شرکت برگزیدند

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل میدکو، هیئت مدیره 
میدکو ضمن تشکر و قدردانی از زحمات بی شائبه دکتر علی 
اصغر پورمند که طی سالیان متمادی این وظیفه خطیر را بر 
عهده  داشته، دکتر علیرضا ابراهیمی را به عنوان مدیر عامل 

جدید شرکت میدکو برگزیدند.
به همین مناسبت روز چهارشنبه شانزدهم آبان ماه مراسم 
تودیع و معارفه ای در محل ستاد شرکت میدکو با حضور 
اعضای هیئت مدیره، مدیران و جمعی از پرسنل  میدکو و 

بانک پاسارگاد برگزار شد.
دکتر پورمند در این مراسم تصریح کرد: فرایند جانشین پروری 
از ۱۴ سال پیش در میدکو شروع شد. این اتفاق با ورود نسل 
دوم میدکو که همه با آزمون و یا دریافت رزومه های قوی 
تخصصی و علمی به مجموعه اضافه شده اند ادامه یافت و 

اکنون میانگین سنی میدکو ۳۵ سال است.
دکتر پورمند در خصوص طی مدارج دکتر ابراهیمی در میدکو 
اضافه کرد: ایشان به دلیل حضور در در لایه های مختلف 
مدیریتی در میدکو اشراف کامل و دقیقی نسبت به همه 

زوایای میدکو دارند.
 تاکید دکتر ابراهیمی بر اصل بهره وری

در ادامه مراسم به دعوت دکتر پورمند، دکتر ابراهیمی مدیر 

عامل جدید میدکو در این مراسم به ایراد سخن پرداخت.
دکتر ابراهیمی در ابتدا با تشکر از اعتماد دکتر پورمند و اعضای 
هیئت مدیره میدکو افزود: من بار سنگین این مسئولیت را بر 
دوش خود حس کرده و تلاش میکنم امانت دار خوبی برای 

این امانت که به بنده سپرده شده است باشم.
ایشان در ادامه تصریح کرد: حتما بر رشد  بهره وری میدکو و 
همچنین حداکثر سازی بازده دارایی های ارزشمندی که در 
میدکو روی زمین قرار گرفته تمرکز خواهم داشت و نهایت 
تلاش را خواهم کرد که این دارایی ها را به حداکثر ارزش 
نزدیک کنیم.دکتر ابراهیمی با بیان این مطلب که بنده فرزند 
توسعه هستم افزود: تلاش می کنم طرح های توسعه ای را با 

مطالعه، دقت و در نظر گرفتن منابع همچنان ادامه داده و سعی 
می کنم که میدکو همچنان بنگاهی بالنده و رو به توسعه باشد

دکتر ابراهیمی در پایان بر عزم خود برای اهمیت به نیروی 
متخصص جوان درمیدکو تاکید کرد.

در ادامه دکتر قاسمی مدیر عامل بانک پاسارگاد نیز در جایگاه 
سخنران قرار گرفت و مطالبی را در خصوص انگیزه  و اهداف 

تشکیل میدکو و همچنین ادامه راه این شرکت بیان نمود.
دکتر قاسمی از تدبیر دکتر پورمند جهت جانشین پروری تشکر 
ویژه به عمل آورده و افزود: جناب آقای دکتر ابراهیمی از 
سال ها قبل مورد توجه بوده اند و ایشان محصول ورود نسلی 
از افراد با استعداد، تحصیلکرده، عالیقدر و با کیفیت به میدکو 

هستند.
 گفتنی است دکتر ابراهیمی تا پیش از این به عنوان مدیرعامل 
شرکت مدیریت ساخت تجهیزات معادن و صنایع معدنی 
ایرانیان )ایمیکو( از شرکت های میدکو فعالیت داشته و پیش 
از آن نیز به عنوان مدیر برنامه ریزی، توسعه و تکنولوژی در 
میدکو مشغول  بوده و از مدیران پرسابقه این شرکت به شمار 
می روند.ایشان سه مقطع کارشناسی، کارشناسی ارشد و 
دکترای تخصصی خود در رشته مهندسی مکانیک را در 
دانشگاه صنعتی شریف گذرانده و با ۱۴ سال سابقه در سطوح 
مختلف مدیریتی میدکو دارای ترکیبی کامل از دانش و 

تخصص به همراه تجربه و سابقه می باشند

برای نخستین بار در کشور؛ 

سیستم هوشمند عیب یابی ریخته گری در فولاد هرمزگان استقرار یافت

با انتخاب علیرضا ابراهیمی توسط هیئت مدیره

مدیر عامل جدید میدکو معرفی شد

به گزارش روابط عمومی وبانک، نشست هم اندیشی 
روابط عمومی شرکت سرمایه گذاری گروه توسعه ملی با 

مدیران و کارشناسان روابط عمومی شرکت های تابعه با 
هدف هم افزایی و تقویت همکاری مشترک و ارائه نقطه 

نظرات و پیشنهادات اعضای حاضر روز چهارشنبه ۱۶ 
آبان ماه در تالار خاتم الانبیا گروه برگزار شد.

حسن عمیدی: ارتقا جایگاه روابط عمومی در شرکت های 
تابعه در دستور کار قرار دارد

در ابتدای این نشست مدیر روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وبانک با اشاره به نقاط قوت و ظرفیت های بسیار بالای 
موجود در بخش روابط عمومی شرکت های تابعه، جایگاه 
فعلی روابط عمومی را مطلوب و شایسته ندانست و ابراز 
امیدواری کرد با حمایت های مدیرعامل محترم گروه، 
تلاش و پیگیری کارکنان این حوزه و پیش بینی برنامه ها 
و هدف گذاری های صورت گرفته نظیر تدوین آیین نامه 
های مربوط به روابط عمومی در کوتاه ترین زمان ممکن 

نسبت به تقویت این جایگاه مهم اقدام خواهیم کرد.
وی در ادامه به اهمیت و نقش آموزش در ارتقا مهارت و 
توانمندسازی کارکنان روابط عمومی بعنوان یک اقدام 
فوری و ضروری اشاره کرد و افزود: بر اساس نیاز سنجی 
آموزشی و متناسب با فعالیت شرکت های تابعه برگزاری 

دوره های آموزشی کوتاه مدت برای کلیه کارکنان فعال 
در روابط عمومی این شرکت ها در دستور کار قرار دارد.

مدیر روابط عمومی و اطلاع رسانی وبانک در ادامه به 
برگزاری تورهای رسانه ای به میزبانی شرکت های زیر 
مجموعه گروه اشاره کرد و هدف از برگزاری اینگونه 
برنامه ها را تقویت ارتباط با اصحاب رسانه و فراهم کردن 
بستری در جهت معرفی خدمات و محصولات شرکت 

میزبان ارزیابی کرد.
وی در پایان خواستار تعامل، هم افزایی و همفکری کلیه 
همکاران روابط عمومی در ارتقا این جایگاه مهم سازمان 

شد.
در ادامه این نشست سید غلامرضا کاظمی دینان از اساتید 
و پیشکسوتان روابط عمومی کشور و رییس فعلی باشگاه 
مدیریت ارتباطات یونسکو به اهمیت نقش روابط عمومی 
بعنوان یک بازوی فکری موثر برای رسیدن به اهداف 
سازمان اشاره کرد و مباحثی را در خصوص شرح وظایف 

کلی روابط عمومی در یک سازمان مطرح کرد.

نشست هم اندیشی روابط عمومی گروه توسعه ملی و شرکت های تابعه برگزار شد
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 وزیر راه و شهرسازی گفت: دولت چهاردهم به تعهدات ایجاد 
شده برای مردم در زمینه مسکن پایبند است.

به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »فرزانه صادق« امروز 
)چهارشنبه( در حاشیه نشست هیات دولت در جمع خبرنگاران 
افزود: همه تلاش دولت این است که تعهدات مسکن انجام شود، 
تاکنون ۸۰۰ هزار تعهد ایجاد شده که نیمی از آنها به قرارداد 

تسهیلات بانکی وصل شده است.
وی بیان داشت: با برگزاری جلسات متعدد با بانک مرکزی و 
وزارت اقتصاد در تلاشیم تا تامین منابع پشتیبان برای این واحدها 

انجام شود و در این مدت تزریق اعتبار نیز انجام شده است.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه در پنج سال گذشته فقط ۲۰ 
هزار واحد مسکونی تحویل شده است، خاطرنشان کرد: بقیه 
واحدها در مراحل مختلف فونداسیون، سفت کاری، نازک کاری 

و غیره است.
وی تاکید کرد: آنچه مهم است دولت چهاردهم به تعهدات ایجاد 

شده برای مردم پایبند است.
صادق ادامه داد: علاوه بر آن منابع برنامه هفتم توسعه نیز باید 

تامین شود و پیگیر هستیم همه آنچه در برنامه هفتم گفته شده 
بنابر برنامه پیگیری شود.

وی گفت: با اعضای کمیسیون تخصصی عمران مجلس نیز 
جلسات متعددی برای افزایش تامین منابع برگزار شده است.

عضو دولت چهاردهم با بیان اینکه وام ۸۰۰ میلیونی مسکن به 
بانک مرکزی ارتباطی ندارد، اظهار داشت: این موضوع در 
شورای اقتصاد و کمیسیون اقتصادی در دستور کار است و نتیجه 

آن اعلام خواهد شد.
وی اضافه کرد: ما در این زمینه در کمیسیون اصل ۹۰ مجلس 
نیز حضور یافتیم و همکاری هایی که دستگاه ها باید داشته 

باشند، مشخص است.
وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت: تعهدات بانکی در حال 
پیگیری است، زیرا این موضوع به منابع مالی و ناترازی بانک ها 
ارتباط دارد و آن را با همکاری بانک مرکزی و وزارت اقتصاد به 

پیش خواهیم برد.
صادق تاکید کرد: در خصوص نرخ سوخت هواپیماها و همچنین 

قیمت بلیت هواپیما تصمیم جدیدی گرفته نشده است.
وی همچنین درخصوص تحریم پروازهای ایران به اروپا، گفت: 
دردسرهای این تحریم ظالمانه همچنان ادامه دارد، اما در تلاش 
برای افزایش پروازهای جایگزین هستیم و این امر زمان بر 

است.

وزیر راه و شهرسازی:

دولت به اجرای تعهدات مسکن پایبند است
اخبار

مذاکره برای اخذ مجوز ســیر  واگن های 
CIS ایرانی در شــبکه ریلی کشورهای

مدیرعامل راه آهن با هدف اخذ مجوز سیر واگن های ایرانی در شبکه ریلی کشورهای 
CIS، در هشتاد و یکمین اجلاس شورای حمل و نقل ریلی کشورهای مستقل مشترک 

المنافع، حضور یافت.
به گزارش خبرگزاری مهر، هشتاد و یکمین اجلاس شورای حمل و نقل ریلی کشورهای 
مستقل مشترک المنافع، ۵ و ۶ نوامبر ۲۰۲۴ )۱۵ و ۱۶ آبان( در تاشکند ازبکستان با حضور 
جبار علی ذاکری، مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران در حال برگزاری است و 
یکی از اهداف حضور جبارعلی ذاکری مدیرعامل راه آهن در این نشست ترانزیت ریلی 

ایران با کشورهای CIS است.
اجلاس شورای حمل و نقل ریلی کشورهای CIS دو بار در سال و با حضور مدیران 

عامل راه آهن های عضو این شورا برگزار می شود.
ریاست این شورا بر عهده رئیس راه آهن روسیه است و راه آهن ایران نیز به عنوان یکی 

از اعضای وابسته در این شورا حضور دارد.
در این اجلاس موضوعات مختلفی همچون طرح های تحقیق و توسعه حمل و نقل 
بین المللی ریلی، ارائه گزارش عملکرد اعضا در حمل و نقل بار و مسافر، گزارش عملکرد 
نهادها و کمیسیون های تخصصی شورا، سیاست تعرفه ای راه آهن ها برای حمل و نقل 
کالا در ترافیک بین المللی و نیز وضعیت تسویه حساب های متقابل بین راه آهن های 

عضو شورا، مورد بحث و بررسی قرار گرفته و سپس تصویب می شوند.
از آنجا که بیشترین حجم ترانزیت ریلی راه آهن ایران با کشورهای CIS صورت 
می گیرد، از اهداف اصلی عضویت راه آهن ایران در این شورا، اخذ مجوز سیر واگن های 
ایرانی در شبکه ریلی کشورهای CIS است و در این خصوص، مذاکرات و اقدامات 

لازم در حال انجام است.
گفتنی است؛ برگزاری هشتاد و یکمین اجلاس شورای حمل و نقل ریلی کشورهای 
CIS همزمان با سی امین سالگرد تأسیس راه آهن ازبکستان است که مذاکره با رئیس 
راه آهن این کشور با هدف افزایش حمل و نقل بین المللی ریلی بین دو راه آهن از 

برنامه های حضور ذاکری در این اجلاس است.
همچنین در حاشیه این اجلاس بنا بر درخواست طرف های مقابل، مدیرعامل راه آهن 
جلسات دوجانبه مجزایی با رؤسای راه آهن های ترکمنستان، ازبکستان، روسیه، 

قزاقستان، تاجیکستان و رئیس کمیته OSJD خواهد داشت.

تونس خواستار برقراری پروازهای 
مستقیم به ایران شد

سفیر کشور تونس در دیدار با سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری جمهوری اسلامی 
ایران، ضمن ابراز خرسندی از افزایش روابط حمل ونقل هوایی با ایران، خواستار برقراری 
پروازهای مستقیم و منظم و همچنین به روز رسانی تفاهم نامه های بین دو کشور در زمینه 

حمل ونقل هوایی شد.
به گزارش ایسنا عماد الرحمونی سفیر کشور تونس با حسین پورفرزانه - سرپرست 

سازمان هواپیمایی کشوری - دیدار و گفت وگو کرد.
پورفرزانه ضمن تاکید بر لزوم ارتقای همکاری های حمل ونقل هوایی دو کشور، بر افزایش 
روابط متقابل در تمامی زمینه های فنی، آموزشی و تعمیراتی به منظور بهره مندی دو 

کشور از فرصت های موجود تاکید کرد.
عماد الرحمونی سفیر کشور تونس ضمن ابراز خرسندی از افزایش روابط حمل و نقل 
هوایی با ایران، خواستار برقراری پروازهای مستقیم و منظم بین دو کشور و همچنین 

به روز رسانی تفاهم نامه های بین دو کشور در زمینه حمل ونقل هوایی شد.

انعقاد قرارداد تسهیلات ساخت ۸۰هزار 
واحد نهضت ملی مســکن پس از ابلاغ 

برنامه هفتم
 سرپرست معاونت مسکن و ساختمان گفت: در سال جاری و بعد از ابلاغ برنامه هفتم 
توسعه و استقرار دولت، قرارداد مشارکت مدنی )تسهیلات ساخت( پروژه  های متعدد طرح 
نهضت ملی مسکن شامل ۹۹ ساله، خودمالک شهری، خودمالک روستایی و بافت 
فرسوده افزون بر ۸۰ هزار واحد و به میزان حدود ۴۰ هزار میلیارد تومان منعقد شده است

به گزارش ایرنا از وزارت راه و شهرسازی، »مسعود بیات منش« به برخی از شبهات در 
خصوص تعطیلی نهضت ملی مسکن پاسخ داد و افزود: طرح نهضت ملی مسکن یکی 
از مهمترین طرح هایی است که دولت چهاردهم و شخص وزیر راه و شهرسازی بر اجرای 

آن تاکید ویژه داشته است و اجرای این طرح با قوت ادامه دارد.
سرپرست معاونت مسکن و ساختمان توضیح داد: مقدمات کلان پروژه طرح نهضت ملی 
مسکن با عنوان اقدام ملی مسکن از سال ۱۳۹۸ آغاز شد و از همان زمان نیز مجموعه 

وزارت راه و شهرسازی بر اجرای آن اهتمام داشته است.
وی ادامه داد: با تصویب قانون جهش تولید مسکن، مقدمات طرح نهضت ملی مسکن 
از جمله تامین اراضی مناسب، تسهیلات بانکی و مصوبات شورای پول و اعتبار مورد نیاز 
در خصوص میزان تسهیلات و شرایط پرداخت، توسط وزارت راه و شهرسازی از تمامی 
دستگاه های مرتبط، پیگیری، مصوب و ابلاغ شد و به مرحله اجرا رسید و هم اکنون نیز 

این طرح در سراسر کشور در حال اجراست.

شهردار منطقه یک در آیین افتتاح پروژه ها:

افتتاح ۱۰۴ پروژه، نتیجه مشارکت شهروندان در طرح من شهردارم ۲ بود

عضو کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی تاکید شد؛

ضرورت اتصال سامانه خانوار سازمان ثبت احوال به سامانه املاک

امروز، اتمام و افتتاح ۱۰۴ پروژه محله ای نتیجه مشارکت شهروندان منطقه یک در 
طرح من شهردارم دو بود و باید این مشارکت در طرح من شهر دارم ۳ به حداکثری 

برسد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، سید مهدی صباغ شهردار منطقه یک 
در آیین افتتاح ۱۰۴ پروژه من شهردارم و ۲۷ خانه محیط زیست که با حضور داوود 
گودرزی معاون خدمات شهری و محیط زیست، مجید باقری معاون برنامه ریزی و 
توسعه سرمایه انسانی و امور شورا و محمد صابر باغ خانی پور مدیرکل محیط زیست و 
توسعه پایدار شهرداری تهران و ... در سرای محله جماران برگزار شد گفت: در اجرای 
پروژه های من شهردارم، با گذشت حدود ۷ ماه توانستیم به رشد صد درصدی و اتمام 

این پروژه ها به ارزش  حدود ۱۱۷ میلیارد تومان برسیم. 
صباغ افزود: از اواخر آذر ماه طرح من شهردارم ۳ آغاز خواهد شد و چون پروژه های 
شهری با انتخاب مردم بوده تمام تلاش خود را به کار بردیم تا مردم منطقه قبل از شروع 

سومین دوره، موفقیت های طرح من شهردارم ۲ را ببینند.
شهردار منطقه یک در ادامه افزود: حدود ۱۲۷ هزار نفر در طرح من شهردارم ۲ شرکت 

کردند و این منطقه در تعداد مشارکت کنندگان رتبه برتر را کسب کرد و این نشان از 
دغدغه مندی شهروندان منطقه یک دارد.وی در پایان بیان کرد: امروز ۲۷ خانه محیط 

زیست را در منطقه افتتاح می کنیم که ۱۵ مورد در سرای محلات و ۱۲ مورد نیز در مساجد 
تعریف شده است که  با ۱۲ خانه محیط زیست که در سال های قبل افتتاح شده بود به 
۳۹ خانه محیط زیستی در منطقه رسیدیم.پیر هادی عضو شورای شهر تهران نیز در 
این مراسم گفت: تعداد خانه های محیط زیست قبل از این دوره ۷۰ تا ۸۰ خانه بوده اما 
۲۵۲ خانه چند هفته پیش در شهر تهران و ۲۷ خانه امروز در این منطقه افتتاح شده و 
این نشان می دهد که اهتمام ویژه ای در این دوره نسبت به حوزه محیط زیست صورت 
گرفته و این دوره محیط زیستی ترین دوره در تاریخ بلدیه بوده است.گودرزی معاون 
خدمات شهری و محیط زیست شهرداری تهران نیز در این مراسم گفت: ارزان سازی 
شهر، کمک به اقتصاد خانواده ها، هوشمندسازی، ارتقای فضای سبز و زیباسازی شهر 
از اقداماتی است که در این دوره اتفاق افتاده است. در واقع در این سه سال، بیش از 

میانگین ۱۰ سال گذشته، کار در شهر انجام شده است.
او اضافه کرد: کلید طلایی نظافت شهر تفکیک از مبدا است و اگر می خواهیم  زباله گرد 
نداشته باشیم تفکیک از مبدا و قرار ندادن زباله خشک در مخازن و قرار دادن زباله در 

ساعت ۹ شب به مخازن باید انجام شود.

عضــو کمیسیــون تلفیــق مجلــس شــورای اســلامی بــه اهمیــت تکمیــل ســامانه 
ــون  ــرای اجــرای قان ــلاک و اســکان و ضــرورت همــکاری همــه دســتگاه ها ب ام

شناسایی خانه های خالی و شفاف سازی اطلاعات املاک پرداخت.
علی اکبــر رنجبــرزاده، نماینــده اســدآباد و عضــو کمیسیــون تلفیــق بودجــه مجلس 
شــورای اســلامی در گفتگــو بــا خبرنــگار مهــر دربــاره ســامانه امــلاک و اســکان و 
ــن ســامانه کــه  ــون شناســایی خانه هــای خــالی گفــت: ای مشــکلات اجــرای قان
توســط مجلــس در دوره قبــل تصویــب شــد، بــا هــدف شناســایی و رصــد خانه های 
خــالی و ایجــاد شــفافیت در بــازار مســکن راه انــدازی شــد. انتظــار ایــن اســت کــه 
تمــامی دســتگاه های ذی ربــط اطلاعــاتی کــه در اختیــار دارنــد را بــا ایــن ســامانه 
ــالی  ــای خ ــزان خانه ه ــری از می ــات دقیق ت ــه اطلاع ــا ب ــد ت ــتراک بگذارن ــه اش ب

دست یابیم.
ــامانه  ــن س ــا ای ــکاری لازم را ب ــتگاه ها هم ــرخی دس ــه ب ــه اینک ــاره ب ــا اش وی ب

نداشــته اند، گفــت: هــدف از تصویــب قوانیــن در مجلــس، اجــرای آن ها و ارتقــا رفاه 
عمــومی اســت. شــفافیت اطلاعــات، هــم بــه نفــع دولــت و هــم بــه نفع مردم اســت 
ــای  ــوزه مســکن و برنامه ریزی ه ــت در ح ــازی های دول ــه تصمیم س ــد ب و می توان
آتی کمــک کنــد. اگــر اطلاعــات دقیــق و جامــع از وضعیــت امــلاک نداشــته باشیــم، 
ــن  ــا تأمی ــد ی ــازهای جدی ــرای ساخت وس ــحی ب ــای صحی ــم برنامه ه نمی توانی
ــا بیــان ضــرورت تمکیــن بــه  اعتبــار بــرای ایــن حــوزه ارائــه دهیم.رنجبــرزاده ب
قانــون و شــفافیت در حــوزه امــلاک اظهــار کــرد: بــرای اجــرای صحیح ایــن قانون، 
ــا  ــلی ب ــکاری کام ــد و هم ــل کنن ــفاف عم ــورت ش ــد به ص ــتگاه ها بای ــه دس هم
ســامانه امــلاک و اســکان داشــته باشــند. ایــن شــفافیت بــه نفــع همــه اســت و حتی 
کســانی کــه تصــور می کننــد بــا پرداخــت مالیــات خانه های خــالی متضــرر خواهند 

شد، در بلندمدت از مزایای اجرای این قانون بهره مند خواهند شد.
نماینــده اســدآباد در مجلــس شــورای اســلامی همچنیــن افــزود: ایــن ســامانه بــه 

دولــت و مجلــس کمــک می کنــد تــا تصمیمــات دقیق تــری در حــوزه مســکن و 
توســعه شــهری اتخــاذ کننــد. اگــر تعــداد دقیــق خانه هــای خــالی و نیــاز واقــعی 
ــن شــکل  ــه بهتری ــاری را ب ــالی و اعتب ــع م ــوان مناب ــازار مشــخص باشــد، می ت ب

تخصیص داد و به رفع بحران مسکن کمک کرد.
ــد کــرد: از دســتگاه های مختلــف مخصوصــااً ســازمان  ــان تأکی ــرزاده در پای رنجب
ــا همــکاری و شفاف ســازی در راســتای اجــرای  ــا ب ثبــت احــوال انتظــار می رود ت
قانــون و بهبــود شــرایط اقتصــادی کشــور گام بردارنــد. ســازمان ثبــت احــوال در 
تکمیــل ایــن ســامانه نقــش مهــمی بــر عهــده دارد و باید اطلاعــات پایــگاه جمعیتی 
کشــور را در اختیــار ایــن ســامانه قــرار دهــد. تمکین بــه قانــون و همراهی با ســامانه 
امــلاک و اســکان، عــلاوه بــر کمــک بــه تصمیم ســازی های مــلی، می توانــد مسیــر 
عدالــت و احقــاق حقــوق مــردم را هموارتــر ســازد و بــه ســوی نظــمی پایــدار و جامع 

در کشور حرکت کند.

سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری:

وضعیت ناوگان حمل و نقل هوایی بهبود می یابد
سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری گفت: با بسیج عمومی در حوزه بومی سازی 
قطعات و موتور هواپیما و با حمایت از صنعت گران داخلی، وضعیت ناوگان حمل و نقل 

هوایی را بهبود خواهیم داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، حسین پورفرزانه سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری از 
تأسیس مرکز مدیریت پروژه های صنایع هوایی ایران به منظور تاب آوری ناوگان هوایی 
و احیای ناوگان زمین گیر در آینده ای نزدیک خبر داد. گفت: در طول سال های گذشته، 
شرکت های هواپیمایی مبتنی بر داشته ها و با راهکارهای خود به حل مسائل و مشکلات 
این صنعت پرداخته اند، اما به طور حتم این گونه جزیره ای حل کردن مشکلات متحمل 

هزینه های هنگفتی است.
وی با بیان اینکه در نظر داریم ریل قانون گذاری در صنعت هوانوردی در مسیر خودش 

قرار گیرد، تصریح کرد: تحقق این امر نیازمند همکاری و هم فکری و دریافت نظرات 
همه دست اندرکاران صنعت است تا بتوانیم بیش از گذشته به چگونگی کاهش و یا رفع 
موانع اقدام کنیم و این اقدام منجر به افزایش تمایل سرمایه گذاران در تأسیس ایرلاین ها 

و ورود هواپیماهای بیشتر به کشور خواهد شد.
سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری با بیان اینکه متولی هواپیماسازی در کشور نداریم، 
افزود: ایجاد مدیریت پروژه های صنایع هوایی ایران با مدل مپنا به منظور تاب آوری 
ناوگان هوایی و احیای ناوگان زمین گیر، با سهام داری مشترک بخش خصوصی و 
دولتی در دستور کار قرار دارد و در آینده ای نزدیک اجرایی خواهد شد و این امر می تواند 

راهکار مناسبی برای پاسخ به نیازهای صنعت هوانوردی باشد.
وی با بیان این مطلب که بزرگترین ضربه به شرکت های هواپیمایی، طولانی بودن 

زمان تعمیرات و نگهداری موتور و قطعات است، افزود: ایجاد مدیریت مذکور می تواند 
پاسخگوی نیازهای صنعت باشد و صنعت هوایی نیز پشتوانه فناوری خوبی در داخل 

کشور احساس خواهد کرد.
پورفرزانه افزود: در این صورت شرکت هواپیمایی که نیازمند تأمین یا تعمیر قطعه و 
موتور هستند، با اطمینان بیشتر می توانند به ارائه خدمات با کیفیت تر به مسافران بپردازند 
و مدیریت پروژه های صنایع هوایی ایران پاسخگوی نیازهای شرکت های هواپیمایی 

خواهد بود.
وی در پایان تاکید کرد: وزارت راه و شهرسازی سهام دار این مرکز بوده و شرکت های 
خصوصی به عنوان شرکای استراتژیک تجاری وزارت راه و شهرسازی فعالیت خواهند 
کرد و در این زمینه منتظر دریافت نظرات بهره برداران و متخصصان این صنعت هستیم

سند کارخانه و سند مالکیت)برگ سبز(  سواری برلیانس  مدل ۹۷    به رنگ 
شاسی    شماره  و  ۴۸-۱۲۲س۹۵  انتظامی  شماره  به  سفید   
  BM۱۵LG۰۶۸۴۳۴موتور NAPC۳۲۰ABJ۱۰۰۲۴۱۳ و شماره 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۲۰

سند کارخانه سواری پراید مدل ۸۳    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
۸۳-۴۷۵ق۴۸     و شماره شاسی   S۱۴۱۲۲۸۳۳۶۲۶۳۸ و شماره موتور  

۰۰۹۸۱۸۴۵ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۸

سند کارخانه سواری پیکان مدل ۸۱    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۱۴-۷۷۶ج۶۱     و شماره شاسی   ۸۱۴۳۲۱۲۵ و شماره موتور  ۱۱۱۲۸۱۳۱۵۸۳ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۹

سند کارخانه وانت پیکان   مدل ۷۹    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
۵۸-۳۲۳ب۳۶     و شماره شاسی   ۷۹۹۱۲۴۹۶ و شماره موتور  ۱۱۵۱۷۹۱۱۱۸۰ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۷

سند کارخانه وانت پیکان    مدل ۵۹    به رنگ آبی سبز   به شماره انتظامی 
۷۱-۹۴۷س۷۲     و شماره شاسی   INP۱۱۷۴۸۵۰  و شماره موتور  

۰۶۰۶۴۹۵۴۷۹۸ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۶

سند کارخانه وانت پیکان   مدل ۷۶    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۸۴-۸۷۳ل۸۲     و شماره شاسی   ۷۶۹۱۳۸۱۵ و شماره موتور  ۱۱۵۱۷۶۰۴۴۰۲  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۰

سند کارخانه سواری پژو آر دی  مدل ۸۳  به رنگ یشمی    به شماره انتظامی 
موتور   شماره  و  شاسی   ۸۳۱۰۸۹۹۱  شماره  و  ۶۳-۷۱۲س۱۵     

۱۱۷۸۳۰۰۸۸۹۴ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۸

سند کارخانه سواری پیکان مدل ۸۱    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۷۳-۸۷۶و۵۷   و شماره شاسی   ۸۱۵۶۱۱۵۳ و شماره موتور  ۱۱۱۵۸۱۵۸۵۶۷ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۹

سند کارخانه سواری پراید   مدل ۸۰    به رنگ قرمز   به شماره انتظامی 
۷۸-۹۴۱م۴۵ و شماره شاسی   S۱۴۱۲۲۸۰۷۴۳۹۹۵ و شماره موتور  

۰۰۲۷۹۸۳۷ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۷

سند کارخانه سواری پیکان   مدل ۷۹    به رنگ سفید    به شماره انتظامی 

۷۳-۶۲۷ج۵۷     و شماره شاسی   ۷۹۴۳۲۱۸۰و شماره موتور  ۱۱۱۲۷۹۳۱۰۹۰ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۶

سند کارخانه سواری پراید مدل ۸۳     به رنگ سبز   به شماره انتظامی 

۱۶-۶۶۷ق۴۶     و شماره شاسی   S۱۴۱۲۲۸۳۲۰۲۰۷۶ و شماره موتور  

۰۰۶۶۴۸۴۱ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۵

سند کارخانه سواری پیکان  مدل ۸۱    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
۷۳-۷۶۴ص۴۳     و شماره شاسی   ۸۱۴۱۴۶۷۵  و شماره موتور  

۱۱۱۲۸۱۱۷۰۵۴ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۳

سند کارخانه سواری پیکان مدل ۷۸    به رنگ سفید    به شماره انتظامی 

۱۳-۹۳۷ل۴۴     و شماره شاسی   IN۷۸۴۴۵۳۲۹ و شماره موتور  

۱۱۱۲۷۸۴۰۸۶۷ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۴

سند کارخانه سواری پراید مدل ۷۷    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
۳۸-۱۴۱ب۴۲     و شماره شاسی   S۱۴۴۲۲۷۷۱۴۳۵۹۴ و شماره موتور  

۰۰۰۶۰۶۷۳ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۲

سند کارخانه سواری پیکان مدل ۸۰    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
موتور   و شماره  و شماره شاسی   ۸۰۵۲۵۵۰۲   ۵۸-۷۹۷ب۹۹     

۹۱۱۲۸۰۲۳۸۵۴ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱۱

سند کارخانه سواری پیکان   مدل ۷۹    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
۵۳-۵۳۸ط۵۸     و شماره شاسی   ۰۰۷۹۴۰۴۹۱۳ و شماره موتور  

۱۱۱۲۷۹۰۴۲۶۱ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۵

سند کارخانه سواری پیکان   مدل ۷۷    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۵۴-۸۹۲ص۸۴     و شماره شاسی   ۷۶۴۸۶۶۸۳  و شماره موتور  

۱۱۱۲۷۶۸۲۸۳۴  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۳

سند کارخانه سواری پراید   مدل ۷۹    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۹۳-۱۱۶ج۱۷   و شماره شاسی  S۱۴۱۲۲۷۹۶۷۸۹۳۱ و شماره موتور  

۰۰۲۰۶۸۵۸ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۴

سند کارخانه سواری پیکان   مدل ۷۹    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 

۵۳-۱۷۲د۹۲     و شماره شاسی   ۷۹۴۵۱۱۷۰و شماره موتور  ۱۱۱۲۷۹۴۷۸۱۷ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۲

سند کارخانه وانت مزدا   مدل ۷۵    به رنگ طوسی   به شماره انتظامی 
۷۳-۷۱۱ب۹۶    و شماره شاسی   ۷۵۱۶۰۰۲۰۴۲ و شماره موتور  ۲۲۴۷۰۵ 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.۱
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مدیرعامل سپرده گذاری مرکزی:
انتقال الکترونیکی سهام متوفیان به 

وراث عملیاتی شد
مدیرعامـل شـرکت سـپرده گذاری مرکزی از انتقال سـهام متوفیان بـه وراث )به جز 

سهام عدالت( به صورت الکترونیکی از طریق درگاه یکپارچه ذینفعان خبر داد.
بـه گـزارش خبرگـزاری مهر به نقـل از بازار سـرمایه ایران، محمد باغسـتانی گفت: 
یـکی از خدمـاتی کـه سـپرده گذاری مرکـزی بـه همـه فعـالان بـازار سـرمایه ارائه 
می دهـد، بحث انتقال سـهام متوفی اسـت کـه همه پرتفوی سـهامداری آنها )به جز 

سهام عدالت( را می توانند به ورثه منتقل کنند.
وی بیان کرد: این فرآیند از سـال های قبل از طریق دفاتر پیشـخوان انجام می شـد، 
اما پس از تشـکیل پرونده در دفتر پیشـخوان و ارسـال مدارک به دلیل نقص مدارک 
یـا ایجـاد ارتباط با مشـتریان و پسـت کـردن این مدارک به شـرکت سـپرده گذاری 

مرکزی، فرآیند خیلی طولانی شکل می گرفت.
باغسـتانی ادامه داد: اما پس از اتفاق مبارکی که برای سـهام عدالت در سـال گذشـته 
رخ داد، تصمیـم گرفتـه شـد ایـن اتفـاق را برای همه سـهامی کـه در بازار سـرمایه 
مـورد معاملـه قـرار می گیـرد و قـرار اسـت بـه وراث منتقـل شـود، به صـورت کاملااً 

الکترونیکی انجام شود.
مدیرعامـل شـرکت سـپرده گذاری مرکـزی اظهـار کـرد: بر ایـن اسـاس وراثی که 
سـجامی هسـتند به درگاه یکپارچه ذی نفعان بازار سـرمایه مراجعـه می کنند و همه 
مـدارک را بـه صـورت برخـط بارگـزاری می کننـد و بقیـه فرآینـد بـه شـکل کاملااً 

الکترونیکی انجام می شود.
وی گفـت: یـکی از مزایـای ایـن طـرح ارتبـاط مسـتقیم با شـرکت سـپرده گذاری 
مرکـزی اسـت، همچنیـن در روش قدیمی حـدود ۲۰ روز انتقال سـهام زمان می برد 

که امید می رود با روش الکترونیک، کمتر از ۲ روز انتقال انجام شود.
مدیرعامل شـرکت سـپرده گذاری مرکزی با بیان اینکه مپنا همچنان سـود سـهام 
عدالـت را واریـز نکرده و سـپرده گذاری مرکزی تنهـا عاملیت پرداخت سـود را دارد، 
گفـت: قطعـااً در صـورت تصمیم گیـری مراجـع ذی صـلاح مبـنی بـر تقسیـم سـود 
وصولی سـهام عدالت، در اسـرع وقت این سـود برای سـهامداران به واسـطه شبکه 
بانـکی پرداخـت می شـود.وی تصریـح کرد: همچنان منتظر شـرکت مپنا هسـتیم 
کـه مبلـغ را پرداخـت کند تا بتوانیم سـود مرحله سـوم عملکـرد مالی شـرکت ها در 

سال ۱۴۰۱ را یک جا واریز کنیم.
باغسـتانی دربـاره اینکه شـرکت مپنا قرار بود سـود سـهام عدالت را اقسـاطی واریز 
کنـد موضـوع بـه کجـا رسیـد، افـزود: شـرکت مپنا تـا این لحظـه همچنـان واریز 
اقسـاطی هم نداشـته و این شـرکت حـدود ۵۰۰ میلیـارد تومان برای سـهام عدالت 

بدهی دارد.

چه نمادهایی در روز منفی بورس، 
مثبت شدند؟

در روزی کـه شـاخص بازار سـرمایه ۷۱۱۷ واحـد افت کرد و به رقـم دو میلیون و ۱۷ 
هـزار واحـد رسیـد، عمـده نمادهـا در گروه هـای معـادن، پتروشیمی، بـرخی فلزات 

اساسی مثبت شدند.
بـه گـزارش ایسـنا، شـاخص بـازار بـورس در شـانزدهمین روز از دومیـن مـاه پاییز 
کاهـش یافت. امروز شـاخص کل بـورس اوراق بهادار تهـران ۷۱۱۷ واحد افت کرد 

و به رقم دو میلیون و ۱۷ هزار و ۸۷۶ واحد رسید.
شـنبه هفتـه قبـل )۵ آبان( بـازار سـرمایه بیش از ۲۴ هزار واحد رشـد کرد. یکشـنبه 
نیـز شـاخص کل بـورس اوراق بهادار تهران ۳۰ هزار واحد افزایش داشـت. دوشـنبه 
هـم ۲۵ هـزار واحـد رشـد کرد. سه شـنبه اما شـاخص کل ۱۵۰ واحـد کاهش یافت. 
چهارشـنبه ۹ آبـان ۴۴۲۰ واحـد افزایـش پیدا کرد. شـنبه ۱۲ آبان بـا افزایش ۵۰۶۹ 
واحـد مواجـه شـد. یکشـنبه شـاخص کل ۲۸ هزار واحـد افت کـرد. دوشـنبه  نیز با 
کاهـش ۱۴ هـزار واحـد همـراه بود. سه شـنبه اما شـاخص بورس ۷۰۳۹ واحد رشـد 

کرد.
امروز چهارشـنبه ۱۶ آبان شـاخص کل بـورس اوراق بهادار تهـران با کاهش ۷۱۱۷ 

واحد به رقم دو میلیون و ۱۷ هزار و ۸۷۶ واحد رسید.
شـاخص هـم وزن هـم ۳۲۴۶ واحد افزایش داشـت و بـه رقم ۶۵۶ هـزار و ۴۹۷ واحد 

رسید.
در آخریـن روز کاری هفتـه تعـداد سـهام مثبت بـورس ۸۵ عدد و سـهام منفی ۲۴۶ 

عدد بود. به طور کلی بازار ۰.۳۵ درصد کاهش داشت.
روز چهارشـنبه حـدود ۲۵۶ هزار فقره معاملـه به ارزش ۵۱۴۴ میلیـارد تومان در بازار 

سهام انجام شد.
فمـلی، فـارس و فولاد به ترتیب بیشـترین تاثیر منفی را بر شـاخص بورس داشـتند. 

از نمادهای پرتراکنش نیز می توان به ذوب، وبملت و خودرو اشاره کرد.
روز ۱۶ آبـان ۱۴۰۳ شـاخص فرابـورس ایـران نیـز ۷۹ واحـد کاهش یافـت و به ۲۰ 

هزار و ۷۷۴ واحد رسید.
تعـداد معامـلات امـروز فرابورس ۱۳۷ هـزار فقـره و ارزش آن ۵۶۱۱ میلیـارد تومان 

بود.
بپـاس، و حسینـا بیشـترین تاثیـر منـفی را بر شـاخص فرابورس داشـتند امـا فزر اثر 

مثبت ایجاد کرد. خاور، کرومیت و فزر هم از نمادهای پرتراکنش بودند.
بـازار سـرمایه در ایـران از هفتم مهر تا ۵ آبان تحت تاثیر عوامـل اقتصادی و سیاسی 

روند نوسانی به خود گرفته بود.  
شـنبه ۵ آبـان به دنبال تلاش رژیم صهیونیسـتی درحمله به نقـاطی از اطراف تهران، 
ایـلام و خوزسـتان کـه طبق اعـلام قـرارگاه پدافند هوایی کشـور ناکام مانـد، فعالان 
بـازار سـرمایه نیـز ظاهـرا خیالشـان راحـت شـد و بـرای اغلـب نمادها صـف خرید 
تشـکیل شـد. اما در روزهای بعد این شـرایط ادامه نیافت و بازار در وضعیت نوسـانی 
قـرار گرفـت. دامنه نوسـان نیـز  کـه از ۲۱ مهرماه از ۱ بـه ۳ درصد رسیـده هم چنان 

در رقم ۳ درصد باقی مانده است.
امـروز همزمـان با برگزاری انتخابات ریاسـت جمهـوری آمریکا و احتمـال پیروزی 
ترامـپ، اگرچـه بـازار سـهام در ایـران منـفی شـد امـا عمـده نمادهـا در  گروه های 

معادن، پتروشیمی، فلزات اساسی و سکه طلا مثبت شدند.
بـرخی کارشناسـان معتقدند بازار سـرمایه به لحاظ بنیادی شـرایط مطلـوبی دارد اما 
متغیرهای سیاسی، کمبود نقدینگی، عدم اعتماد سـهامداران و فعالیت نوسـان گیری 

باعث می شود تا بازار نتواند آن طور که باید و شاید رشد کند.

رئیـس انجمـن تلفن همراه، تبلـت و لوازم جانبی ایـران با بیان 
اینکـه قیمـت آیفـون ۱۳در روزهای اخیـر ۱۰ میلیـون تومان 
ریـزش کـرده، گفـت: در جلسـه روز گذشـته وزارت صمـت با 
انجمن موبایل این موضوع مطرح شـد کـه تعرفه ۱۵ درصدی 
واردات آیفـون قطـعی نیسـت و بایـد در کمیسیون مـاده یک 

بررسی شود.
عبدالمهدی اسـدی در گفت وگو با ایسـنا، با بیان اینکه در حال 
حاضـر تعرفـه همـه موبایل هـای بـالای ۶۰۰ دلار معـادل ۱۵ 
درصـد اسـت، امـا بـرای آیفـون هنـوز تصمیم قطـعی گرفته 
نشـده، تصریـح کرد: ممکن اسـت همیـن ۱۵ درصد تصویب 

شود یا رقم بالاتری در نظر گرفته شود.
وی بـا بیـان اینکه بـه دلیل عدم تصمیم گیری قطـعی در مورد 
تعرفـه آیفـون، ممکن اسـت اعضـای صنـف دربـاره فروش 
آیفـون ۱۳ تصمیمـات هیجـانی بگیرند و ضررهای سـنگین 
پرداخت کننـد، تصریح کرد: بنابراین واردکننـدگان باید اطلاع 
داشـته باشـند کـه ممکن اسـت ایـن تعرفـه تصویب نشـود. 
قیمـت آیفـون ۱۳ در روزهـای اخیر ۱۰ میلیـون تومان ریزش 

کرده است.
رئیـس انجمـن تلفن همراه، تبلـت و لوازم جانبی ایـران با بیان 
اینکـه در حـال حاضر موبایل های بـالای ۶۰۰ دلار با ارز حاصل 
از صادرات خود به کشـور وارد می شـود، گفـت: این موضوع در 

گذشـته باعـث ورود افـراد غیرمتخصـص بـه حـوزه واردات 
موبایل شـده بود، اما از سـه ماه گذشـته فقط شـرکت هایی که 
سـابقه واردات تلفـن همـراه را دارنـد، می تواننـد واردات انجام 

دهند.
وی بـا اشـاره بـه حـذف ارز نیمـایی بـرای واردات موبایل های 
زیـر ۶۰۰ دلار از دو مـاه گذشـته، تصریح کـرد: موبایل های زیر 

۶۰۰ دلار بـا ارز حاصـل از صـادرات اشـخاص وارد می شـود. 
مشـکل تخصیـص ارز هـم تـا حـدودی کمتر شـده بـود، اما 
دوبـاره مشـکلاتی ایجاد شـده اسـت. بـا این حال هنـوز کالا به 
انـدازه کافی در بازار هسـت. همچنین با توجه بـه رقابتی بودن 
بـازار موبایـل، حذف ارز نیمـایی تاثیری بر قیمـت  موبایل های 

زیر ۶۰۰ دلار نداشته است.
گفتـنی اسـت اخیـرا بعـد از دو سـال ممنوعیت، مصوبـه ای در 
جلسـه هیئـت دولت بـرای رفـع ممنوعیت آیفون صادر شـده 
که بر این اسـاس سـه دستگاه شـامل وزارت صمت، ارتباطات 
و معاونـت حقـوقی ریاسـت جمهـوری مامور شـدند آیین نامه 
واردات را تدویـن کننـد، امـا هنـوز وضعیـت اجـرا و جزئیـات 
آیین نامه مشـخص نیسـت. ابتـدا تعرفه در مصوبـه ۹۶ درصد 
اعـلام شـده بود، اما سـخنگوی دولـت اعلام کرد که اشـتباهی 

رخ داده و این موضوع اصلاح خواهد شد.  
در نهایـت هـم دبیر هیئـت دولت اعلام کرد که حقـوق ورودی 
مربـوط بـه گوشی اپل در سـال جاری بـرای گوشی های بالای 
۶۰۰ دلار مطابـق قانـون بودجه در رویه تجـاری ۱۵ درصد و در 
سـایر رویه هـا ۳۰ درصـد تعیین شـده و بـرای گوشی های اپل 
۶۰۰ دلار و پایین تـر حقـوق ورودی در رویـه تجـاری ۵ درصد و 
در سـایر رویه ها  ۶ درصد تعیین شـده اسـت. اما به نظر می رسد 

این اعداد هنوز قطعی نیستند.

رئیس انجمن تلفن همراه:

تعرفه ۱۵ درصدی واردات آیفون هنوز قطعی نیست

مدیرعامل مرکز مبادله ایران پاسخ داد

مرکز مبادله ایران با راه اندازی سامانه ارز توافقی به دنبال چه ماموریتی است؟

بـازار ارز توافـقی، ابـزار جدیـدی اسـت که بانـک  مرکزی بـا راه انـدازی آن از 
طریـق مرکـز مبادلـه قصـد دارد ماموریـت خـود را در بـازار ارز اجـرایی کنـد. 
مدیرعامـل مرکـز مبادلـه ارز و طـلای ایـران بـه تشـریح سـازوکار جدید این 

بازار پرداخته است.
بـه گزارش ایسـنا، مهدی گـودرزی- مدیرعامـل مرکز مبادله ایـران- درباره 
راه انـدازی بـازار ارز توافـقی بـه عنـوان یـکی از جدیدتریـن اقدامـات بانـک 
مرکـزی از طریـق مبادلـه ارز و طـلای ایـران و چگونـگی پیشـبرد آن با وجود 
تجربـه سـامانه نیمـا اظهـار کرد: سـامانه ای کـه در مرکـز مبادلـه ارز و طلای 
ایـران طـراحی شـده، یک سـامانه جامع معاملاتی اسـت و تمـام فرآیندها اعم 
از قبـل از معاملـه، جورسـازی )مچینـگ( و پـس از معاملـه را در خـود دیـده و 
همزمـان مجموعه ای از ارتباطات را با سـایر سـامانه ها از طریق وب سـرویس 
طـراحی کـرده اسـت. بـه گواه بانـک مرکزی که سـابقه طـولانی در طراحی و 
پیاده سـازی سـامانه های بانـکی دارنـد، سـامانه ارز توافقی مورد تایید اسـت. 
این سـامانه از حیث تکنولوژی و انعطاف پذیری مناسـب اسـت و یک سـامانه 
صرفـا اطلاع رسـانی نبـوده و تسـویه معامـلاتی در آن صـورت می گیـرد؛ لـذا 
اساسـا تفـاوت ماهـوی بیـن سـامانه نیمـا و سـامانه ارز توافـقی وجـود دارد. 
مکانیـزم بـه ایـن ترتیـب اسـت کـه در گام نخسـت صادرکننـدگان و 
واردکننـدگانی کـه مشـمول عرضه و تقاضا در نیما نیسـتند، همـان چیزی که 
تـا پیـش از ایـن بـه نام بازار اشـخاص معـروف بود، سـفارش خـود را به بانک 
ارائـه می دهنـد و در گام های بعـدی، صادرکننـدگان و واردکنندگان به صورت 

مسـتقیم سفارش خود را در سامانه بارگذاری می کنند.
وی افـزود: در گام اول صادرکننـده سـفارش خـود را بـه بانک عرضـه و بانک 
وجـود ایـن میـزان ارز را تایید می کنـد. بنابراین اگـر صادرکننـده ای ارز صادر 
کـرد، سـامانه نسـبت به وجـود این میـزان ارز، اطمینـان حاصـل می کند و در 
مقابـل واردکننـده پـس از ثبـت سـفارش خـود، ریـال معـادل را در حسـاب 
معامـلاتی مرکـز واریـز کـرده اسـت؛ پـس ریـال هـم وجـود دارد. در نتیجـه، 
ریسـک طـرف مقابـل در ایـن بازار عملا حذف شـده اسـت. وقتی سـفارش ها 
در سـامانه بـه ثبـت رسیـد، بانـک مرکزی بـرای تعداد جلسـات معامـلاتی در 
روز تصمیم گیـری خواهـد کـرد؛ امـا فعـلا و در گام اول، جلسـه معامـلات بـر 

حسـب مدل سفارش گیری یک بار در روز برگزار می شود.
گـودرزی ادامـه داد: صادرکننـده حداقل قیمـت و واردکننـده حداکثر قیمت را 
اعـلام می کنـد. در حقیقـت فروشـنده اعـلام می کنـد کـه از یک نـرخ ارزان تر 
نمی فروشـد و خریـدار نیـز از قیمت اعـلامی بالاتـر خرید نمی کنـد؛ پس خرید 
و فروش هـایی کـه بـا هـم فصـل مشـترک نزدیک تـری دارنـد، منطبـق 
می شـوند و عمـلا تطبیـق سـفارش ها در جلسـه معامـلاتی رخ می دهـد و در 
نهایـت، کار تسـویه و پایاپـای بـه ثمـر می نشینـد. بـه ایـن ترتیـب ریـال بـه 
حسـاب صادرکننـده و ارز در حسـاب عامل واردکننده قـرار خواهد گرفت. این 
مکانیـزم کلی معامـلات اسـت. مـا یـک قیمـت پایانی بـرای هـر روز خواهیم 
داشـت کـه میانگیـن وزنی تمامی معامـلات روز اسـت که این قیمـت، مبنای 
نـرخ ابتـدایی و آغازیـن بـرای معامـلات فـردا یـا روز معامـلاتی بعـدی خواهد 

بود.
وی دربـاره چگونـگی اعـلام نـرخ گفـت: امـروز فرض بر این اسـت کـه تعداد 

زیـادی معاملـه بـا نرخ های متفاوت برگزار شـده اسـت که در پایـان روز، یک 
میانگیـن وزنی از تمـامی آن هـا گرفتـه خواهـد شـد و قیمـتی نیـز اسـتخراج 
می شـود کـه نـام آن، »قیمـت پایانی روز« اسـت. فـردا که بازار شـروع به کار 
می کنـد، قیمـت ابتـدایی، همین قیمت پایانی روز اسـت. قیمـت آغازین فردا، 

یک کریدور خواهد داشـت که بانک مرکزی آن را تعیین خواهد کرد.
مدیرعامـل مرکـز مبادلـه ایـران در پاسـخ بـه ایـن پرسـش کـه آیـا بـازار ارز 
توافـقی، سـامانه نیمـا را در خود حل می کنـد یا خیر؟ تصریح کـرد: ما در مرکز 
مبادلـه ایـران یـک تـالار ارز بازرگانی خواهیم داشـت کـه در این تـالار، هر دو 
سیسـتم معامـلاتی ارز توافـقی و ارز نیمـا قابـل ارائـه اسـت؛ مـا یـک هسـته 
معامـلاتی داریـم کـه بازارهـا و تالارهـای مختلـف حـول ایـن هسـته شـکل 
می گیرنـد. تصمیم گیـر انتقـال ارز نیمـا بـه مرکـز مبادله ایران، دولـت و بانک 
مرکـزی اسـت. مـا در مرکـز مبادله بسـتر اجرایی هر دو سیسـتم معامـلاتی را 
داریـم و بایـد آمـادگی هـر سیاسـتی را داشـته باشیـم؛ اگر قـرار بر ادامـه نیما 
باشـد، مـا آمـادگی داریم و زیرسـاخت های لازم بـرای راه اندازی تـالار ارز نیما 
در ایـن مرکـز وجـود دارد. مرکـز مبادله ایران باید به سـرعت به سیاسـت های 
بانـک مرکـزی پاسـخ دهـد؛ چراکه سیاسـتگذاری حوزه ارز حسـاس اسـت و 
اگـر بین سیاسـتگذاری تا اجـرا، فاصله کمتر باشـد، کار به شـکل صحیح تری 
پیـش خواهـد رفـت؛ بنابرایـن مـا مامـور هسـتیم کـه در کوتاه تریـن زمـان، 

خواسته های سیاستگذار را برآورده  سازیم.
وی ادامـه داد: فلسـفه بـازار ارز توافـقی ایـن نیسـت که جـای سـامانه نیما را 
بگیـرد؛ چراکـه بخـشی از ایـن تصمیـم بـه سیاسـت های وزارت صمـت 
برمی گـردد کـه آیا بـه دنبال این اسـت کـه کل ورودی هـا و خروجی های ارز 
حمایـتی را از نیمـا حـذف کرده و به بـازار ارز توافقی بیاید یـا بالعکس؛ بنابراین 
مقامـات دولـتی اعـم از صمـت و بانک مرکـزی، در این زمینه دخیل هسـتند؛ 
آنچـه مـا متوجه شـدیم آن اسـت کـه باید بـرای تـداوم کار هر دو بـازار آماده 
باشیم. مقررات مربوطه و دسـتورالعمل ها و قراردادهایی که باید نوشـته شـود، 
در حـال آماده سـازی اسـت.گودرزی دربـاره سـاز و کار تسـویه در میـان 
صادرکننـدگان و واردکننـدگان اظهـار کـرد: سـازوکار در تـالار ارز توافـقی 
به گونـه ای خواهـد بـود کـه بـه محـض انجـام معاملـه، ریـال بـه حسـاب 
صادرکننده واریز می شـود؛ اما فرآیند تسـویه از سـوی صادرکننده، بر اسـاس 
زمـانی کـه بـرای نقـل و انتقـال ارز نیـاز دارد، سـنجیده می شـود. اگر قـرار بر 
ایـن باشـد تسـویه از یـک کشـور به کشـور دیگـر صـورت گیـرد، کار زمان بر 
اسـت. بانک مرکزی اطلاعات لازم را دارد و نمی توان تحویل ارز را به حسـاب 
واردکننـده از یـک زمـان مشـخصی کمتـر کـرد؛ امـا بـرای ایـن فرآیند یک 
سـقف زمـانی در نظـر گرفته شـده که اگـر از آن سـقف، معامله زمان بر شـود، 
بایـد ضمانت هـای قـراردادی را فعـال کنیم. در تـالار ارز توافقی مرکـز مبادله 
ایـران، پرداخـت ریـال بـه صادرکننـده بـه ازای ارزی کـه فروختـه زمان بـر 
نیسـت. واردکننـده بایـد کل ریـال معادل ارز را در حسـاب مربوطـه واریز کند 

و به محض انجام معامله، ریال به حسـاب صادرکننده واریز می شود.
وی دربـاره زمان بـر بـودن فراینـد دریافـت ریال حاصـل از فـروش ارز  گفت: 
در تـالار ارز توافـقی این طـور نیسـت و در همان روزی که معامله بـا واردکننده 
صـورت می گیـرد، معـادل ریـالی بـه حسـاب صادرکننـده واریز خواهد شـد. 
یعـنی در تـالار ارز توافـقی مرکز مبادله ایـران، صادرکننده کمتر از ۲۴سـاعت 
پـول خـود را دریافـت  می کنـد. اگر نگـرانی هم باشـد، برای واردکننده اسـت. 
مـدت زمـان تسـویه ارز از حسـاب صادرکننـده در یـک کشـور بـه حسـاب 
فروشـنده کالا بـه ایـران در کشـور دیگـر برای واردکننـده جای نگـرانی دارد؛ 
چراکـه معذوریـت تحریـمی داریـم. واردکننـده قبـل از نهایی کـردن معاملـه 
بایـد ریـال معادل خرید ارز را در حسـاب مرکـز مبادله ارز و طـلای ایران واریز 
کنـد؛ در غیـر ایـن صـورت معاملـه ای انجـام نخواهد شـد؛ امـا پـس از اینکه 

معامله انجام شـد، ریال به حساب صادرکننده واریز می شود.
مدیرعامـل مرکـز مبادله ایـران در خصوص طولانی شـدن فراینـد تاکید کرد: 
مطمئـن هسـتیم طولانی تـر نمی شـود؛ چراکـه اگـر واردکننـده ریـال را بـه 
حسـاب معامـلاتی مرکـز واریز نکرده باشـد، سـفارش وی در سـامانه معاملات 
نمی نشینـد. حسـاب عملیـاتی مرکـز مبادلـه ایران بـه محض اینکـه معاملات 
صـورت گیـرد، به صـورت مسـتقیم به حسـاب صادرکننـده که فروشـنده ارز 
اسـت، واریز می کند. بانک ها در این پروسـه دخالتی ندارند و ریال در حسـاب 

مرکز مبادله ایران قرار می گیرد و مرکز تسـویه را صورت می دهد.
وی دربـاره تضمیـن رخ نـدادن مشـکلاتی که در سـامانه نیما وجود داشـت در 
سـامانه ارز توافـقی گفـت: اول از همه قرارداد اسـت. بر اسـاس آیین دادرسی، 
جریمـه تاخیـر در صـورتی تعلـق می گیـرد کـه معامـلات بـر حسـب ریـال و 
قـرارداد داشـته باشـد. اگـر معاملـه ارزی قـرارداد نداشـته باشـد، هیچ گونـه 
جریمـه ای از سـوی دادگاه در نظـر گرفتـه نمی شـود؛ ولـو اینکـه مـدت زمان 
طـولانی شـده باشـد. تمـام معامـلات ما بر اسـاس قرارداد اسـت. تفـاوت بازار 
سـاختار یافتـه و سـایر بازارهـا در ایـن اسـت کـه حـدود تعهـدات طرفیـن در 
دسـتورالعمل و در قـرارداد، وجـود دارد؛ در ضمـن بانک مرکـزی ضامن انجام 

معاملات است.
گـودرزی در خصـوص شـکل گیری تالارهـای مختلـف در بـازار ارز توافـقی 
اظهـار کـرد: اگر مقـررات کالاها متفاوت باشـد، برای آن هـا تالارهای متفاوتی 
شـکل خواهـد گرفـت؛ مثـلا صحبـت از ایـن می شـود کـه بایـد محصـولات 
کشـاورزی مثـل نهاده هـای دامی ارز ترجیـحی بگیرند. آن هـا در مرکز مبادله 
ایـران سـاماندهی نمی شـوند. آنچه بـرای ما اهمیـت دارد خریـد و فروش ارز 
اسـت؛ مـا بـه کالاهای پشـتوانه آن کاری نداریـم؛ مادامی که مقـررات خاصی 
دربـاره آن هـا وجـود نداشـته باشـد؛ یعـنی اگـر بـرای دارایی پایـه آن معامله، 
قاعده خاصی وجود نداشـته باشـد؛ بـرای مرکز مبادله ایـران، کالا و ارز تفاوتی 
نخواهـد داشـت. البته مقررات بازگشـت ارز صادراتی دربـاره کالاهای مختلف 
بـا هـم متفـاوت اسـت؛ مثـلا صادرکننـدگان محصولات فـولادی بایـد با مدل 
و ترکیـب خـاصی ارز خـود را بـه صـورت توافـقی عرضـه کننـد؛ امـا دربـاره 

کالاهای کشـاورزی کار به شکل دیگری است.
وی ادامـه داد: در ایـن مـوارد، اگـر قـرار اسـت کـه ۱۰درصـد ارز یـک گـروه 
کالایی در مرکـز مبادلـه ایـران و بـه صـورت توافـقی خرید و فروش شـود، ما 
صرفـا بـا همان ۱۰ درصـد کار خواهیم داشـت. ما نرخ های متفـاوت نخواهیم 
داشـت؛ ولی ممکن اسـت گفته شـود کـه دربـاره فولادی ها که شـکل عرضه 
ارز آن هـا خاص تـر از سـایر کالاهـا اسـت؛ چـون قـرار اسـت ۱۰ درصـد از ارز 
حاصـل از صادراتشـان بـه صـورت توافـقی عرضـه شـود، تالار خاص شـکل 
گیرد.مدیرعامـل مرکـز مبادلـه ایران با تاکید بـر اینکه بانک ها بـا هر صرافی 
قـادر بـه همکاری هسـتند گفت:کارگـزار تـالار ارز توافقی مرکـز مبادله ایران 
بانک هـا هسـتند. هیـچ صـرافی به طـور مسـتقیم در حـال حاضـر در فرآینـد 
معامـلاتی مـا نیسـت. بانک هـا معامله گـرانی هسـتند کـه بـرای مـا کار 
کارگـزاری انجـام می دهند و دلیـل این امر نیز کفایت سـرمایه و توان ضمانت 
کار اسـت. بانـک از طریـق صـرافی خـود یـا صرافی هـای دیگـر کار را پیش 

می برنـد. صرافی های بانکی به دلیل تحریم قدرت مانور بالایی ندارند.
وی ادامـه داد: بانک هـا ممکـن اسـت ترجیـح دهند که بـرای بـرخی از ارزها 
و بـرخی از مناطـق، بـا یـک صـرافی تضامنی به جـای صرافی خـود کار کند؛ 
بنابرایـن، اینکـه در پشـت پرده کار خـود چـه می کننـد بـه نظر می رسـد که با 
صرافی هـای تضامـنی هـم کار می کننـد. اینکـه بخواهیـم بگوییـم کـه 
صرافی هـای تضامـنی از ایـن گردونـه حـذف شـده اند، صحیح نیسـت، بلکه 
در شـکل کاری، کارگـزار را بانـک دیده ایـم؛ اگـر یـک نفر یک میلیـون یورو 
در مرکـز فروخـت، ایـن بانک اسـت کـه بایـد تضامیـن لازم را بدهـد؛ چراکه 
رسـوب و کفایـت سـرمایه بانـک می توانـد ایـن را پاسـخ دهـد؛ ولی از نظـر 
عملیـاتی، بانـک بـه چابـکی صـرافی نیـاز دارد. بنابرایـن هـم صرافی هـای 
تضامـنی و هـم بانـکی نقش خـود را طبق معمـول خواهند داشـت؛ ولی طرف 
حسـاب مـا بانـک اسـت.گودرزی در پایان بـا بیان اینکـه نمادهـای مختلفی 
بـر حسـب عرضـه و تقاضـا ایجـاد خواهـد شـد مطـرح کـرد: مـا معتقدیم که 
اجبـار یـا الـزام به عرضـه، کار را پیـش نخواهد بـرد. تلاش می کنیم شـرایطی 
ایجـاد کنیـم کـه صادرکننـده بتوانـد ارز خـود را به قیمـت بفروشـد. اعتماد به 
سیسـتم بـرای واردکننـده از اهمیـت بـالایی برخوردار اسـت؛ اینکـه در مقابل 
ریـال واریـزی، ارز خـود را دریافت کند. سـازوکاری تعریف شـده اسـت که به 
ایـن دغدغـه محوری واردکننده پاسـخ داده شـود. در یک سـالی کـه مرکز به 
وجـود آمـده اسـت، بارهـا صادرکننـدگان مراجعـه کرده انـد که به دنبـال این 
بوده انـد کـه کوتـاژ خـود را سـریع تر بفروشـند؛ چراکـه هزینه هـای او ریـالی 
اسـت و کل درآمـد او ارزی اسـت. یـک شـرکت پتروشیمی اگـر بخواهد تمیز 

کار کند، این بسـتر بسیار مهم است.
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مفقودی 
عقیل  اینجانب  وشناسنامه  ورانندگی  راهنمایی  گواهینامه 
تاریخ  پدرجعفر  کدملی۰۹۲۴۸۶۲۹۴۷نام  با  شیرخانی 
وازدرجه  گردیده  مفقود  ازمشهد  صادره  تولد۱۳۷۶/۳/۱۳ 

میباشد. اعتبارساقط 

آگهی فقدان سند
به  شده  مصدق  محلی  استشهادیه  استناددوبرگ  به  بهالگردی  مژگان  خانم  آقای  اینکه  نظربه   
توسط  ۴۰۳۲۶۸مورخ۱۴۰۳/۰۶/۲۶که  یکتا۱۴۰۳۰۲۱۵۸۷۸۹۰۰۰۳۵۹ورمزتصدیق  شماره 
دفترخانه شماره۱۸شهرقدس گواهی گردیده است،مدعی است که سندسه دانگ مشاع ازششدانگ 
به مساحت ۸۵/۵۶مترمربع قطعه ۳۶تفکیکی تحت پلاک ۹۳۹۹فرعی مفروز  آپارتمان مسکونی 
ومجزز شده ازپلاک ۱۴۲۴فرعی از۱۶ اصلی مذکور بانضمام انباری شماره۲۵تفکیکی به مساحت 
۲/۴۲مترمربع بانضمام  پارکینگ قطعه۲۰به مساحت ۱۰/۵۶مترمربعواقع درحوزه ثبتی شهرستان 
قدس بنام مشارالیه ثبت وسندمالکیت به شماره چاپی ۳۴۸۳۳۵سری د۹۴باشماره دفتر الکترونیک 
بعلت  فوق   موردثبت  مالکیت  سند  که  است  گردیده  ۱۳۹۶۲۰۳۰۱۰۵۰۰۰۰۳۴۰صادروتسلیم 

جابجائی مفقودگردیده است که تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است.
لذا مراتب به استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه کسی 
مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور وبا وجود سندمالکیت نزد خود می باشد ازتاریخ انتشار 
این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا به ضمیمه سندمعامله به این اداره تسلیم ورسید 
دریافت نماید در غیراینصورت پس از انقضای مدت ونرسیدن  واخواهی نسبت به صدور سندمالکیت 

المثنی طبق مقررات اقدام خواهدشد.
 احمدفخری سرپرست اداره ثبت اسنادواملاک قدس تهران ازطرف سیدعلی موسوی   م الف۴۶۴

 آگهی تحدید حدود اختصاصی
در اجرای ماده ۱۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی فاقد سند رسمی مستند به آراء شماره 
مورخه  و۹۰۰۷۰۱۴   ۹۰۰۶۹۸۷ ۰۹۰۰۷۰۱۶و  و   ۹۰۰۷۰۱۲ ۱۴۲۶۰۳۳۲۱۰۹۰۰۶۹۸۵و  های 
۱۹/۱۰/۱۴۰۲صادره هئیت محترم حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک دهگلان تحدید 
حدود دو قطعه زمن مزروعی دیمزار و آبیزار به ترتیب تحت پلاکهای ۲۸۷ و ۲۸۴ و ۲۸۳ و۴۸۶ و 
۴۸۵ فرعی از ۱۰۷ اصلی واقع در بخش چهار دهگلان روستای میرکی که در تصرف آقای محمد 
کریم میره کی قرار دارد را ستنداً به مواد ۱۴ و ۱۵ قانون ثبت در روز سه شنبه مورخه ۱۴۰۳/۹/۱۷ 
رأس ساعت ۱۱ ظهر بعمل خواهد آمد. لذا بدین وسله محوری و صمدخان حقوقی دعوت مشرد 
در ساعت تعیین شده فوق در محل حاضر و در صورتی که اعتراض به حدود حقوق از عالی داشته 
باشند از تاریخ تنظیم صورتمجلس تفکیکی لغایت سی روز اعتراض خود را کتباً و مستقیماً به این 
اداره نسلم نماشد جب مذکر میگردد که برابر ماده ۸۶ آئین نامه اصلاحی قانون ثبت معترض ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره دادگاه نسبت به تقدیم دادخواست اقدام و گواهی 
تقدیم دادخواست را به این اداره ارائه نماید. در غیر این صورت با رعایت مقررات عملیات ثبتی ادامه 

خواهد یافت
تاریخ انتشارروز شنبه مورخه ۱۴۰۳/۸/۱۷

رئیس ثبت اسناد و املاک دهگلان عطاالله شاه نظری

آگهی موضوع ماده  ۳  قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

آگهی نظریه هیات حل اختلاف قانون تعیین تکلیف مستقر در حوزه ثبتی آرادان
۱ـ برابر رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۲۹۱۲۶۰۰۱۷۵۰ مورخه ۱۴۰۳/۰۴/۰۶ صادره از هیات قانون تعیین 
تکلیف تصرفات مالکانه و بلامعارض آقای/خانم نرگس رکنی فرزند محمد حسین در ششدانگ یک 
قطعه زمیم مزروعی با حق ابه به مساحت ۲۶۱۷۰/۸۲ متر مربع تحت قسمتی از پلاک ۴ و ۵ فرعی 
از ۸۲ اصلی واقع در آرادان بیع نامه عادی تقسیم نامه موروثی بصورت مع الواسطه از محمد ایجوی ) 

جهانشاد ( موضوع پرونده کلاسه ۱۴۰۳۱۲۶۰۰۰۴۲  محرز گردیده است. 
لذا در اجرای مقررات ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی فاقد سند مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۸/۰۲

تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱۴۰۳/۰۸/۱۷
شناسه : ۱۸۰۵۹۴۴

محمد جواد قنبری نیکدل ـ رئیس ثبت اسناد و املاک
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17 آبان 1403 سال سی ودوم  شماره 8555 پنجشنبه 

  Thursday   2024 7 November 6

    شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری پارس آباد به شماره ثبت 266  و شناسه ملی 10860490395 در نظر دارد 
به استناد مصوبه مجمع عمومی عادی نوبت دوم مورخه 1403/3/30  شش دانگ عرصه تعداد 2 قطعه زمین با کاربری 
مسکونی را از پلاک ثبتی 112/279 اصلی واقع در شهرپارس آباد ، اراضی شهرک کارشناسان مشهور به زمین قولی را 

از طریق مزایده عمومی به فروش برساند .

ف
ردی

 شماره
قطعه

 مبلغ سپرده شرکت در مزایده برای هرقیمت پایه هر قطعه )ریال(مساحت
قطعه )ریال(

-/765/000/000-/198/7015/300/000/000 مترمربعقطعه شماره 118

-/740/000/000 -/19014/800/000/000 مترمربعقطعه شماره 245

1- واریز نقدی سپرده شرکت درمزایده به شماره حساب1301/111/541538/1 نزد بانک توسعه تعاون شعبه پارس آباد 
یاارائه ضمانت نامه بانکی )حداقل با اعتبارسه ماهه(

2- ســپرده نفرات اوّل تا سوم تا زمان انعقاد قرارداد با شخص برنده نزد شرکت تعاونی باقی خواهد ماند و در صورت 
انصراف هرکدام و یا عدم واریزی مبلغ پیشنهادی ظرف مدت 7 روز ، سپرده آنان به نفع شرکت تعاونی ضبط خواهد 

شد. 
3- شرکت تعاونی در رد یا قبول هر یک یا کلیه پیشنهادها بنا به صرفه و صلاح شرکت تعاونی مختار است. 

4- کلیه هزینه های مربوط به نقل و انتقال سند  در دفترخانه اسناد رسمی و هزینه نشر آگهی برعهده برنده مزایده 
می باشد. 

5- نفر برنده موظف است ظرف مدت 7 روز وقت اداری نسبت به واریزی کل مبلغ پیشنهادی بصورت نقد و یکجا اقدام 
نماید و هیچگونه عذری در اینخصوص قابل مسموع نخواهد بود . 

6- به پیشنهادات مخدوش، مبهم ، مشروط، فاقد فیش سپرده و تحویل خارج از مهلت قانونی به هیچ عنوان ترتیب 
اثر داده نخواهد شد.

7- پیشــنهاد قیمت برای هر قطعه میبایست بصورت مجزا و جداگانه ارائه گردد و به پیشنهادات تجمیعی ترتیب اثر 
داده نخواهد شد.

8- نحوه ارائه پیشــنهاد : شرکت کنندگان می بایست بعد از دریافت اســناد مزایده از دفتر شرکت تعاونی واقع در 
ساختمان خدمات شهری شهرداری پارس آباد در پارک کاج  قبض واریز سپرده  و یا ضمانت نامه شرکت در مزایده را 
در پاکت )الف( درخواست شرکت در مزایده  با قید مشخصات کامل فردی ، شماره تماس و پیشنهاد قیمت را در پاکت 
)ب( و هر دو پاکت را به صورت لاک شده و ممهور داخل یک پاکت بزرگ قرارداد و به دفتر شرکت تعاونی تحویل داده 

و رسید دریافت نمایند . 
9- مهلت دریافت اسناد شرکت در مزایده :             ازمورخه     1403/08/19  تا آخر وقت اداری مورخه    1403/08/26        
10- مهلت قبول پیشنهادها و تحویل اسناد :           از مورخه    1403/08/28   تا آخر وقت اداری مورخه   09/07 /1403

11-  بازگشایی و بررسی پیشنهادها :                           در مورخه   1403/09/12  -    در محل دفتر شرکت تعاونی 

آگهی مزایده عمومی 

)مرحله دوم(

 شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری پارس آباد

ــع نیــروی  ــد، انتقــال و توزی ــرژی و مشــتریان شــرکت تولی ــرکل امــور ان  مدی
ــوی  ــا الگ ــب ب ــور متناس ــرق در کش ــت ب ــت: قیم ــر( گف ــران )توانی ــرق ای ب

مصرف، به صورت پلکانی افزایش می یابد.
ــرق  ــای ب ــزود: تعرفه ه ــوتی« اف ــر یاق ــر، »عبدالامی ــا از توانی ــزارش ایرن ــه گ ب

پلکانی اســت و ۷۵ درصد مشترکان زیر الگوی مصرف هستند.
وی بیان داشــت: ضمــن آنکــه در ماه هــای غیــر گــرم الگــوی مصــرف خانــگی 
ــهریور(  ــا ش ــرداد ت ــرم )خ ــای گ ــووات و در ماه ه ــادی ۲۰۰ کیل ــق ع در مناط

۳۰۰ کیلووات ساعت است.
مدیــرکل امــور انــرژی و مشــتریان توانیــر بــا اشــاره بــه اینکــه مصــرف بــرق 
ــت،  ــر اس ــا بالات ــروزی آنه ــوع ام ــه ن ــبت ب ــمی نس ــرقی قدی ــزات ب تجهی
ــتند  ــو هس ــر الگ ــه زی ــه ک ــد جامع ــاره ۷۵ درص ــتی درب ــان کرد: وق خاطرنش
صحبــت می کنیــم، بــه معــنی آن اســت کــه مصــرف متعــارف همــه وســایل 
بــرقی منــزل در آن محاســبه شــده و مصــرف بــرق یــک مشــترک بــا 
به کارگیــری وســایل ضــروری و البتــه در ســاعات مناســب بیــش از ایــن مقــدار 

ــه  ــرق باتوجه ب ــت ب ــف قیم ــت: در کشــورهای مختل ــوتی گف ــد بود.یاق نخواه
انــرژی مصــرفی در خانــواده محاســبه شــده و بخــش عمــده مصــارف صــرف 
ســرمایش و گرمایــش در منــازل می شــود و بــرای پخت وپــز انــرژی 

محدودتری به مصرف می رسد.
وی خاطرنشــان کرد: بــا مقایســه ای بیــن ایــران و ســایر کشــورها در می یابیــم 
ــر متوســط جهــانی  کــه مصــرف انرژی بخــش خانــگی در ایــران چندیــن براب
ــت  ــتانداردها رعای ــازها اس ــوز در ساخت وس ــال هن ــور مث ــرا به ط ــت، زی اس
ــا  ــم، ام ــولی داری ــتاندارد قابل قب ــزات اس ــوزه تجهی ــد در ح ــود، هرچن نمی ش
 A++ و A+ ــای ــه انرژی ه ــرفته از رتب ــورهای پیش ــه کش ــبت ب ــوز نس هن
عقب تــر هســتیم.مدیرکل امــور انــرژی و مشــتریان توانیــر بــا اشــاره بــه اینکــه 
ــا ورود بــه آن  قبض هــای پیامــکی حــاوی لینــکی اســت کــه هــر مشــترک ب
می توانــد ریــز اطلاعــات مربــوط بــه قبــض خــود از جملــه میــزان بــرق مصرفی، 
آبونمــان، هزینــه مصــرف ســوخت نیــروگاه، بیمــه خســارت مشــترکان و بیمــه 
همــگانی )کــه بابــت خســارت حــوادث طبیــعی بــه صنــدوق بیمــه همــگانی 

ــزوده )کــه همــان ۱۰ درصــد عــوارض  ــر ارزش اف ــات ب ــز می شــود(، مالی واری
ــر و توســعه روســتاها  ــرق اســت کــه صــرف توســعه انرژی هــای تجدیدپذی ب

می شود( را مشاهده کند.
یاقــوتی بــا اشــاره بــه ایــن کــه ۳۲ میلیــون مشــترک از مجمــوع ۴۲ میلیــون 
مشــترک بخــش خانــگی را تشــکیل می دهنــد، گفــت: سیاســت ها در 
ــااً  ــر الگــوی مصــرف و شــتاب دهنده ها، عموم ــر ب بهینه ســازی مصــرف و تأثی
اهرم هــای قیمــتی و اســتانداردها اســت.به گــزارش ایرنــا، »عبــاس 
ــازی  ــت فرهنگ س ــر اهمی ــد ب ــا تاکی ــازگی ب ــرو به ت ــر نی ــادی« وزی علی آب
مصــرف آب و بــرق در کشــور، بــر ضــرورت گفتمان ســازی درســت به منظــور 
تغییــر و بهبــود رفتــار مصــرفی مــردم در همــه بخش هــا تاکیــد کــرد.وی گفــت: 
شــدت بــالای انــرژی در ایــران در ایــن زمینــه یــک شــاهد و علامــت مصــرف 
بــالای انــرژی و آب در کشــور محســوب می شــود؛ مقــدار بــرق مصــرف شــده 
 GDP نشــان می دهــد کــه یــا GDP در شــدت انــرژی به انــدازه هــر واحــد

خیلی کم اســت یا اینکه در کشور برق بیشتری مصرف می شود.

حــدود ۱۳.۵ همــت محصــولات پتروشیــمی در مهــر 
۱۴۰۳ به صــورت اعتبــاری در بورس هــای کالایی 
ــوع  ــد و مجم ــه ش ــتی عرض ــع پایین دس ــه صنای ب
فــروش اعتبــاری ایــن محصــولات نســبت بــه مــدت 

مشابه پارسال ۸۸ درصد افزایش داشت.
ــرکت  ــل از ش ــه نق ــر ب ــزاری مه ــزارش خبرگ ــه گ ب
مــلی صنایــع پتروشیــمی، بــر اســاس اعــلام مدیریــت 
توســعه صنایــع پایین دســتی حــدود ۱۳.۵ هــزار 
میلیــارد تومــان محصــولات پتروشیــمی در مهر ۱۴۰۳ 

در بورس هــای کالایی عرضــه شــد کــه مجمــوع 
فــروش اعتبــاری ایــن محصــولات نســبت بــه مــدت 

مشــابه پارسال ۸۸ درصد افزایش داشته است.
ــمی در  ــولات پتروشی ــاری محص ــه اعتب ــم عرض حج

مهر پارســال ۷.۲ هزار میلیارد تومان بود.
تقویــت و توســعه صنایــع تکمیــلی همســو بــا تکمیــل 
ــا  ــب ب ــمی و متناس ــت پتروشی ــره ارزش صنع زنجی
توســعه صنایــع بالادســتی پتروشیــمی در کشــور 
افــزون بــر تأمیــن نیــاز داخــل، جلوگیــری از 

خام فــروشی و واردات محصــولات پتروشیــمی و 
اشــتغال زایی، تأثیــر بســزایی در ارزآوری، رشــد 
اقتصــادی و ارتقــای جایــگاه ایــران در منطقــه و 

جهان دارد.
شــرکت مــلی صنایــع پتروشیــمی بــا ترغیــب 
شــرکت های پتروشیــمی بــه عرضــه اعتبــاری 
محصــولات، بــه جــد افزایــش ایــن رونــد را در دســتور 
کار دارد تــا کمــک شــایانی بــه توســعه متــوازن 

صنعت پتروشیمی و تکمیل زنجیره ارزش شــود.

قیمت نفت در معاملات روز چهارشنبه بازار آسیا، تحت تاثیر دلار قوی و افزایش بیش از حد 
انتظار ذخایر آمریکا، بیش از یک درصد نزول کرد.

به گزارش ایسنا، بهای معاملات نفت برنت با ۹۰ سنت معادل ۱.۲ درصد کاهش، به ۷۴ دلار 
و ۶۳ سنت در هر بشکه رسید. بهای معاملات وست تگزاس اینترمدیت آمریکا با ۸۲ سنت 

معادل ۱.۱ درصد کاهش، ۷۱ دلار و ۱۷ سنت در هر بشکه معامله شد.
تونی سایکامور، تحلیلگر شرکت آی جی گفت: نشانه های اولیه از پیش افتادن نامزد 
جمهوریخواهان حکایت دارند و هر چند هنوز روزهای اول است اما بازده اوراق خزانه و دلار 
آمریکا در سطوح بالاتری معامله می شوند. این امر روی قیمت نفت که در معاملات روزهای 

گذشته روند صعودی داشت، تاثیر منفی گذاشته است.
ترامپ در آخرین شمارش آرا، از کامالا هریس، رقیب دموکرات خود پیش افتاده بود. با این 

حال، هنوز نتایج قطعی انتخابات آمریکا معلوم نشده است.
معاملات سهام آمریکا و دلار در آسیا، روز چهارشنبه که سرمایه گذاران انتظار پیروزی ترامپ 

را داشتند، صعودی بود.
دلار قوی تر باعث می شود کالاهای قیمت گذاری شده به این ارز مانند نفت، برای دارندگان 

ارزهای دیگر گران تر شوند و در نتیجه، تقاضا برای آنها کمتر می شود.
سونی کوماری، استراتژیست کالا در شرکت ANZ Research اظهار کرد: اگر ترامپ 
برنده شود، در کوتاه مدت برای بازار نفت صعودی خواهد بود. با این حال، در بلندمدت، ممکن 
است کاهشی باشد زیرا سیاست های ترامپ از صنعت نفت و گاز آمریکا حمایت می کند، اما 

حمایت گرایی تجاری ممکن است منجر به تقاضای ضعیف تر شود.
همچنین، پریانکا ساچدوا، تحلیلگر ارشد شرکت فیلیپ نووا گفت: پس از انتشار آمار موسسه 
امریکن پترولیوم که رشد بیش از حد انتظار ذخایر نفت آمریکا را نشان داد، سیگنال تقاضای 

ضعیف، بر قیمت نفت سنگینی کرد.
بر اساس گزارش رویترز، به گفته منابع بازار، این آمار نشان داد ذخایر نفت آمریکا در هفته 
منتهی به اول نوامبر، به میزان ۳.۱۳ میلیون بشکه افزایش یافته است که بالاتر از رشد ۱.۱ 
میلیون بشکه ای مورد پیش بینی تحلیلگران بود. ذخایر بنزین آمریکا در همین مدت، ۹۲۸ 
هزار بشکه کاهش یافت که با پیش بینی ها همخوانی داشت. ذخایر سوخت های تقطیری 

هم به میزان ۸۵۲ هزار بشکه کاهش یافت.

مقام توانیر:

قیمت برق متناسب با الگوی مصرف پلکانی افزایش می یابد

رشد ۸۸ درصدی فروش اعتباری محصولات پتروشیمی در مهر ۱۴۰۳

افزایش دلار مانع صعود نفت شد

بـا رشـد ۷.۴ درصـدی مصـرف روزانـه بنزیـن در ایـران و 
رسیـدن بـه ۱۲۲ میلیـون لیتـر در آبـان مـاه، وزارت نفت به 
افزایـش تولیـد و ارتقای کیفیت سـوخت اقدام کرده اسـت؛ 
طرح هـای تولیـد ضربـتی بنزیـن در پاسـخ بـه تقاضـای 
فزاینـده، اجـرایی شـده امـا مسـئولان بـر لـزوم مدیریـت 
مصـرف و همکاری گسـترده بـرای جلوگیـری از بحران در 

شبکه تأمین سوخت تأکید دارند.
به گـزارش ایسـنا، حـدود ۸۰ درصد مصرف سـوخت کشـور 
به بنزین وابسـته اسـت کـه این به خاطـر نبـود برنامه ریزی 
جامـع انـرژی اسـت. ایـن وابسـتگی بـه مصـرف بی رویه و 
افزایـش آلودگی هوا، به ویژه در شـهرها، منجر شـده اسـت. 
همچنیـن، فرسـودگی ۵۰ درصـد نـاوگان حمل ونقـل و ۹۰ 
درصـد موتورسیکلت هـا باعـث مصرف بیش از حد سـوخت 

و آلودگی محیط زیست شده است.
پالایشـگاه ها در حداکثر ظرفیت فعالیـت می کنند، اما وزارت 
نفـت بـا وجـود توزیـع روزانـه بیـش از ۲۶۰ میلیـون لیتـر 
سـوخت، بـا چالش هـایی مواجـه اسـت؛ مصـرف بنزین در 
ایـران به طـور قابل توجـهی در حـال افزایـش بـوده، طبـق 
آمـار، از ابتدای امسـال تـا ۱۲ آبـان، به طور میانگیـن روزانه 
۱۲۴ میلیـون لیتـر بنزیـن توزیع شـده، در حالی کـه این رقم 
در مدت مشـابه سـال گذشـته ۱۱۶ میلیون لیتر بوده اسـت، 
همچنیـن، میانگیـن مصرف روزانـه در آبـان ۱۴۰۳ به ۱۲۲ 
میلیـون لیتر رسیده که در مقایسـه با ۱۱۴ میلیون لیتر سـال 
قبـل، رشـد ۷.۴ درصـدی را نشـان می دهـد. ایـن افزایـش 
مصـرف، نگرانی هـایی دربـاره پایـایی عرضـه و نیـاز بـه 
مدیریـت تقاضا ایجاد کرده اسـت.در پاسـخ  تقاضـای رو به 

افزایـش بنزین، شـرکت ملی پالایش و پخـش فرآورده های 
نفـتی بـا اجرای طـرح »تولید ضربـتی بنزیـن« طی ۷۶ روز 
گذشـته موفـق بـه افزایـش بیـش از ۸ میلیون لیتـر در تولید 
روزانه بنزین کشـور شده اسـت. در این دوره، پالایشگاه هایی 
ماننـد سـتاره خلیج فـارس، تهـران، اصفهـان و تبریز سـهم 
عمـده ای در افزایـش تولیـد داشـتند. ایـن افزایـش تولید به 
وزارت نفـت کمـک می کند تا با کاهش ناتـرازی میان تولید 

و مصرف، وابستگی به واردات بنزین را کاهش دهد.
آنطـور کـه کرامـت ویس کـرمی - مدیرعامل شـرکت ملی 
پخـش فرآورده های نفتی اعـلام کرده عمـده واردات بنزین 
ایران به صورت سـوآپی اسـت و در ۶ ماهه نخسـت امسـال 

بـه طـور متوسـط روزانـه ۸.۵ میلیـون لیتـر واردات بنزیـن 
داشـتیم؛ میـزان واردات بنزیـن در مهرماه بـه ۹ میلیون لیتر 
در روز رسیـد، کیفیت بنزین وارداتی براسـاس شـاخص های 

استاندارد ملی و حداقل یورو ۴ است.
درواقـع یکی از مسـائل مهم در تولیـد و توزیع بنزین، کیفیت 
سـوخت و رعایـت اسـتانداردهای زیسـت محیطی اسـت. 
هم اکنـون ۷۰ درصـد از بنزین تولیدی پالایشـگاه ها مطابق 
بـا اسـتاندارد یورو ۴ اسـت و طبق مصوبه هیئـت وزیران، در 
صـورت تجـاوز مصـرف بنزیـن از ۸۵ میلیـون لیتـر در روز، 
وزارت نفـت الـزامی به تأمین بنزین یورو ۴ در تمامی کشـور 

ندارد.

در عیـن حال، بنزین یـورو ۴ در کلان شـهرهای بزرگ مانند 
تهـران، مشـهد، شیـراز و تبریـز توزیـع می شـود. همچنین، 
پالایشـگاه سـتاره خلیج فـارس و پالایشـگاه شیـراز توانـایی 
تولیـد کامـل بنزیـن یـورو ۴ را دارند و پالایشـگاه شیـراز نیز 

به تازگی تولید آزمایشی بنزین یورو ۴ را آغاز کرده است.
در حـوزه نفـت گاز نیـز، ۷۵ درصـد از تولیـدات پالایشـگاه ها 
مطابـق بـا اسـتاندارد یورو ۴ اسـت و بـرخی از پالایشـگاه ها 
ماننـد تبریـز و اصفهان، نفـت گاز با اسـتاندارد یـورو ۵ تولید 
می کننـد کـه دارای گوگـرد کمتـر از ۱۰ پی پی ام اسـت. این 
کیفیـت بـالای نفـت گاز در کاهش آلاینده هـا و بهبود کیفیت 

هوای کلان شهرها نقش مؤثری ایفا می کند.
افزایـش تولیـد بنزیـن به تنهـایی نمی تواند پاسـخگوی نیاز 
روزافزون مصرف باشـد؛ از این رو، مسـئولان تاکید می کنند 
کـه مدیریـت مصـرف و همـکاری بین سـازمانی ضـروری 
اسـت. تحقق این هدف نیازمند همـکاری نهادهای مختلف 
اسـت و بایـد اقدامـاتی جـدی بـرای مدیریـت مصـرف و 
فرهنگ سـازی در سـطح جامعـه انجـام شـود تـا فشـار بـر 
تأمیـن سـوخت کاهش یابـد و پایداری بیشـتری در شـبکه 
عرضـه بنزیـن ایجـاد شـود.در مجموع، بـا توجه بـه روند رو 
بـه رشـد مصـرف بنزیـن، شـرکت مـلی پالایـش و پخـش 
فرآورده هـای نفـتی گام های مهمی در جهـت افزایش تولید 
و رعایت اسـتانداردهای کیفی برداشـته اسـت. اما ادامه این 
رونـد نیازمنـد اعمـال سیاسـت های مدیریـت مصـرف و 
بخـش  و  دولـتی  دسـتگاه های  گسـترده تر  همـکاری 
خصـوصی بـرای دسـتیابی بـه یـک شـبکه تأمین سـوخت 

پایدار است.

طرح  تولید ضربتی بنزین راهی برای کاهش واردات خبر

وزیر نفت عنوان کرد:
کاهش ۴۵ درصدی ذخایر سوخت 

نیروگاهی در آغاز فعالیت دولت چهاردهم
 وزیــر نفــت بــا اشــاره بــه اینکــه در زمــان آغــاز فعالیــت دولــت چهاردهــم، ســطح 
ذخایــر ســوخت نیــروگاهی نســبت بــه مــدت مشــابه پارســال کاهــش حــدود ۴۵ 
ــد همچنیــن واردات،  ــا افزایــش تولی ــم ب ــلاش می کنی درصــدی داشــت، گفــت: ت

کاهش ذخایر در این مقطع زمانی را جبران کنیم.
ــر  ــان اینکــه ذخای ــا بی ــژاد« ب ــت، »محســن پاک ن ــا از وزارت نف ــزارش ایرن ــه گ ب
نیــروگاهی را بــا حــدود ۴۰ تــا ۴۵ درصــد کاهــش نســبت بــه مــدت مشــابه پارســال 
تحویــل گرفتیــم، افــزود: اکنــون تمهیــداتی بــرای افزایــش تولیــد پالایشــگاه ها در 
حــوزه ســوخت گازوئیــل اندیشیده ایــم تــا بتوانیــم کاهــش ذخایــر در ایــن مقطــع 

زمانی را جبران کنیم.
وی دربــاره اینکــه آیــا می تــوان انتظــار داشــت امســال بــا قطــعی گاز نیروگاه هــا و 
صنایــع مواجــه نشــویم، خاطرنشــان کرد: ناتــرازی بــه معنــای پیشی گرفتــن مصرف 
از تولیــد اســت. بخــش مهــمی از راهکارهــای رفــع ناتــرازی مربــوط به بهینه ســازی 
مصــرف و مدیریــت تقاضــا اســت و بخــش دیگــری هــم بــه افزایــش تولیــد ارتباط 

دارد.
وزیــر نفــت اضافه کــرد: ناتــرازی در حــوزه انــرژی در یــک فراینــد زمــانی 
کوتاه مــدت ایجــاد نشــده اســت، به طــور طبیــعی رفــع کامــل ناتــرازی نیــز مســتلزم 
تمهیــداتی اســت کــه اجــرای آنهــا زمان بــر خواهــد بــود، امــا همــکاران بنــده در 
صنعــت نفــت همــه تــلاش خــود را خواهنــد کــرد تــا بــا کمتریــن چالــش از ایــن 

شرایط عبور کنیم.
بــه گــزارش ایرنــا؛ مدیرعامــل شــرکت مــلی پخــش فــرآورده هــای نفــتی ایــران 
هــم قبــلا گفتــه بــود: در ابتــدای شــهریور ۱۴۰۳ حجــم ذخایــر نفــت گاز نیروگاه هــا 
ــال )۱۴۰۲(  ــابه پارس ــدت مش ــه م ــبت ب ــد نس ــوره ۲۳ درص ــد و نفت ک ۴۳ درص

کاهش یافته است.
ــال در  ــا امس ــه نیروگاه ه ــلی ب ــت گاز تحوی ــزود: نف ــرمی« اف ــت ویس ک »کرام

شهریور ۳۲ درصد و در مهر ۲۷.۵ درصد افزایش یافته است.
ــت و  ــرف اس ــعی از مص ــع تاب ــوخت مای ــر س ــطح ذخای ــان کرد: س وی خاطرنش
مدیریــت مصــرف ســوخت بایــد در همــه بخش هــای خانــگی و صنایــع هــم اتفــاق 

بیفتد.
ــه  ــبت ب ــع نس ــوخت مای ــد س ــدار تولی ــال مق ــهریور امس ــت: ش ــرمی گف ویس ک
شــهریور ســال گذشــته ۲ درصــد افزایــش یافــت، این امــر در شــرایطی اتفــاق افتاده 
ــع شــده  ــن در کشــور توزی ــر بنزی ــون لیت ــن ۱۳۳ میلی ــه به طــور میانگی ــه روزان ک

است.
مدیرعامــل شــرکت پخــش فرآورده هــای نفــتی بــا بیــان اینکــه حجــم نفــت گاز 
ــدت مشــابه پارســال، ۶ درصــد  ــا م ــان ۱۴۰۳ در مقایســه ب ــر و آب ــدی در مه تولی
افزایــشی بــوده اســت، اظهــار داشــت: مقــدار نفــت گاز تحویــلی بــه نیروگاه هــا در 
شــهریور ۳۲ درصــد، در مهــر ۲۷.۵ درصــد و در آبــان  نیــز ۴۲.۶ درصــد افزایــش یافته 

است.
ویــس کــرمی بــا بیــان اینکــه مقــدار تحویــل نفــت گاز نیروگاه هــا از ابتــدای ۱۴۰۳ 
تــا روز ۱۲ آبــان بــا میانگیــن روزانــه ۲۵ میلیــون لیتــر، ۲۳ درصــد افزایــش یافتــه 
اســت، اضافه کــرد: در شــهریور امســال مقــدار نفت کــوره تحویــلی بــه نیروگاه هــا 
ــدای ســال ۳۸ درصــد  ــدار افزایــش از ابت ــن مق ــه کــه ای ۷۵ درصــد افزایــش یافت

افزایش داشته است.

سازمان سیما ,منظر وفضای سبز شهری شهرداری بروجرد

ســازمان سیما ,منظر وفضای سبز شهری شــهرداری بروجرد   در نظر دارد  با استناد به دستور شهردار محترم، خرید ست نیمکت,آبنماو پایه چراغ را از طریق 

برگزاری مناقصه طبق مشخصات عمومی و خصوصی مورد نظر که در اسناد پیمان موجود است به اشخاص حقیقی و حقوقی واجد صلاحیت های لازم می باشند و با 

جزئیات مندرج در اســنادمناقصه و بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیک دولت )setadiran.ir( با شماره مناقصه2003091714000103بصورت الکترونیکی 

واگذار نماید. لذا.متقاضیان برای شرکت دراین مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد  مربوطه وارائه پیشنهاد به سامانه تدارکات الکترونیک دولت مراجعه نمایند. 

ضمناً اصل پاکت الف )تضمین ســپرده شرکت در مناقصه ( پس از بارگذاری در سامانه می بایست به امور قراردادهای سازمان واصل و سایر اسناد ) پاکت های ب 

و ج( پاکت ب)کلیه مشــخصات شرکت کننده و اسناد بارگذاری شده( و پاکت ج)پیشــنهاد قیمت( به صورت الکترونیک و از طریق سامانه فوق ارسال شود.در 

صورت نیاز به هر گونه کسب اطلاعات بیشتر در این خصوص به مدیریت امور قراردادهای سازمان واقع در جاده کمر بندی جنب تالار مهرگان مراجعه فرمائید.

تاریخ انتشار :1403/08/17                ساعت:10:00         مهلت دریافت اسناد مناقصه:      1403/08/24     ساعت :19:00

مهلت ارسال پیشنهاد : 1403/09/05    ساعت :   00 :12   تاریخ بازگشایی :                  1403/09/05       ساعت: 12:30
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 آشوراده در گوشه رینگ سازمان
 محیط زیست

 

مهـر: جزیـره آشـوراده بـا وجـود برخـورداری از ظرفیـت بـالای گردشـگری 
سال هاسـت کـه بلااسـتفاده رها شـده بـود و به رغـم پادرمیانی دولـت سیزدهم 

باز هم این روزها مورد مناقشـه بین دستگاه ها قرار گرفته است.
۳۰ سـال پیـش آب دریـای خزر بـالا آمد و زندگی در جزیره آشـوراده شهرسـتان 
ترکمـن متوقـف شـد و بـه ایـن ترتیب اهـالی کـوچ کردنـد و پـس از آن هم به 
واسـطه آسیـب زیرسـاخت ها، سـاکنان جزیـره امـکان زنـدگی دوبـاره در ایـن 
منطقـه را نداشـتند. از آن زمـان بـه بعـد مسـافران و گردشـگران تـا لبه اسـکله 
بندرترکمـن می آمدنـد اما در حسـرت گشـت و گـذار در تنها جزیره ایـرانی خزر 

می ماندند.
مطابـق آمارهـا از سـوی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دسـتی و گردشـگری 
گلسـتان، ماهانـه حـدود ۵۰ هزار مسـافر وارد بندرترکمن می شـوند که با اجرای 
طـرح طبیعـت گـردی شـاهد حضـور پنـج برابـری ایـن گردشـگران در ایـن 

شهرستان خواهیم بود.
بـا روی کار آمـدن دولـت سیزدهـم مسـئولان کشـوری کـه در رأس آنها رئیس 
جمهـور قـرار داشـت قول مسـاعد برای احیـای جزیره آشـوراده و اجـرای طرح 
گردشـگری در آن را با هدف توسـعه اقتصاد اسـتان و حفظ محیط زیسـت دادند. 
ایـن موضـوع بـرای دولـت قبـل تا جـایی اهمیت داشـت کـه شـهید جمهور در 
هـر دو سـفر بـه اسـتان گلسـتان موضوع جزیـره آشـوراده را در دسـتور کار قرار 
داده و از آن بازدیـد کـرد. ایشـان در این بازدیدها همواره بـه حفظ و احیای خلیج 
گـرگان و آشـوراده تاکیـد کرده و خواسـتار تـداوم مطالبه گری و عـدم توقف در 

اجرای طرح شدند.
از آنجـایی کـه طـرح گردشـگری آشـوراده از مصوبـاتی اسـت کـه مـورد وفاق 
تمـامی مدیـران، شـخصیت ها و نمایندگان اسـتانی بوده پس از شـهادت رئیس 
جمهـور هـم ایـن مطالبه ادامه داشـت تـا اینکه در ۲۸ مهر ماه امسـال سـازمان 
محیـط زیسـت کشـور نامـه ای مبـنی بـر توقـف طـرح جزیـره آشـوراده، بدون 
اسـتعلام از محیط زیسـت گلسـتان صادر کـرد که بلافاصله بـا واکنش و پیگیری 
مسـئولان و نمایندگان اسـتان سرپرسـت معاونت محیط زیسـت طبیعی و تنوع 
زیسـتی محیـط زیسـت در نامـه ای دیگـری در ۵ آبان بـه نحوی عقـب نشینی 

کرد.
نماینـده مـردم کردکـوی، بندرگـز، بندرترکمـن و گمیشـان در مجلس شـورای 
اسـلامی در ایـن رابطـه گفـت: رئیس سـازمان حفاظـت محیط زیسـت در یکی 
دو هفتـه آینـده بایـد در کمیسیـون اصـل ۹۰ حاضـر شـده و بـه رفتارهـای 
غیرقانـونی بـه ویـژه مکاتبه اخیر در خصـوص توقف طبیعت گردی در آشـوراده 

پاسخگو باشد.
عبدالجـلال ایـری افـزود: بـه هیچ وجـه رفتارهـای فراقانـونی و غیرقانـونی در 

خصوص آشـوراده را بر نمی تابیم و این پروژه باید اجرایی شود.
وی ادامـه داد: هـر چنـد معاون محیـط طبیعی سـازمان حفاظت محیط زیسـت 
بـا مکاتبـه ای مجـدد از رویکـرد خـود مبنی بـر توقـف فعالیت ها، عقـب نشینی 
کـرده اسـت، امـا ما همچنـان پیگیـری خواهیم کرد تـا چنین رفتارهـایی تکرار 

نشود.
نماینـده مـردم کردکـوی، بندرگـز، بندرترکمـن و گمیشـان در مجلس شـورای 
اسـلامی بـا تاکیـد بـر اینکه کلیـه مجوزهـای لازم بـرای اجرای طبیعـت گردی 
در جزیـره آشـوراده تحصیـل شـده، افـزود: هیـچ مجـوزی نیسـت که مـا آن را 

نگرفته باشیم.
وی اضافـه کـرد: ایـن طـرح بـزرگ یک طرح هم سـو با محیط زیسـت اسـت و 
تمـام ملاحظـات زیسـت محیطی آن پیش بینی شـده که می توانـد موجب رونق 

اقتصادی منطقه و کل استان شود.
ایـری بـا بیـان اینکـه رئیـس جمهور هـم موافـق اجرای طـرح طبیعـت گردی 
آشـوراده اسـت، افـزود: ایشـان مقولـه مکاتبـه غیـر قانـونی محیـط زیسـت را 

پیگیـری و آن را حل و فصل خواهند کرد.
نماینـده مـردم گـرگان و آق قـلا در مجلـس شـورای اسـلامی نیـز در ایـن باره، 
گفـت: مشـکلی بـرای اجـرای طـرح طبیعت گـردی در جزیـره آشـوراده وجـود 

ندارد.
رمضانعـلی سـنگدوینی بـا بیـان اینکـه حدود ۲۵ سـال اسـت که پیگیـر اجرای 
طبیعت گـردی در جزیـره آشـوراده هسـتیم خاطرنشـان کـرد: اجـرای طـرح 
طبیعت گـردی و گردشـگری جزیـره آشـوراده بـه عنـوان مطالبـه ای عمومی از 
سـوی همـه بزرگان اسـتان در دسـت پیگیری بوده و مشـکلی بـرای اجرای آن 

نخواهیم داشت.
وی تاکیـد کـرد: به همه دوسـتداران طبیعـت اطمینان خاطـر می دهیم که هیچ 
آسیـبی بـه محیـط زیسـت آشـوراده نرسـد و یقیـن داشـته باشـند کـه تمـام 

مجوزهای لازم از سـوی سازمان محیط زیست صادر شده است.
بـه اعتقاد مسـئولان اسـتانی، اجـرای طرح گردشـگری در جزیره آشـوراده برای 
اسـتانی مانند گلسـتان کـه صنایع قوی و واحـد تولیدی بزرگی بـرای به حرکت 
درآوردن اقتصـاد اسـتان نـدارد، بـه توسـعه اقتصاد ایـن منطقه و رونق اشـتغال 
کمـک شـایانی خواهـد کـرد. ایـن موضـوعی اسـت کـه نماینـده ولی فقیـه در 

اسـتان گلستان هم به آن تاکید دارد.
نماینـده ولی فقیـه در اسـتان گلسـتان بـا بیـان اینکـه پیگیـر ایـن موضـوع در 
دولت هـای مختلـف بودیـم، افـزود: همواره به علـلی در اجرای اقدامـات مدنظر 

تأخیر می افتاد و چوب لای چرخ قرار می گرفت و انجام نمی شـد.
آیـت اللـه سیـد کاظـم نورمفیـدی با بیـان اینکـه احیای ایـن جزیره به توسـعه 
اسـتان و رشـد اقتصـادی آن منجر می شـود، افزود: در موضوعـات اقتصادی اگر 

به مباحث فرعی توجه کنیم نمی توانیم موفق شـویم.
اسـتاندار گلسـتان هـم بـا بیـان اینکـه جزیـره آشـوراده پیشـران گردشـگری 
گلسـتان اسـت، گفـت: طـرح گردشـگری و طبیعت گـردی جزیره آشـوراده در 
عرصـه ۲۲ هکتـاری اجـرا می شـود و مـا حتی یـک سـانتی متر از حقـوق مردم 
عقـب نشیـنی نخواهیـم کرد.عـلی محمـد زنگانـه بـا بیـان اینکـه ۸۵ درصـد 
کارهـای بخش دسـترسی به جزیره آشـوراده بـه نتیجه رسیده، افـزود: با گرفتن 

همه پروانه ها، حسـن نیت استان به طور کامل ثابت شد.
بـه گفتـه وی، پـروژه زنده کـردن جزیـره آشـوراده از پشـتیبانی مـردم، قوانین، 

مصوبات و دلسـوزان استان و کشور برخوردار است.
بـه گـزارش خبرنـگار مهـر، جزیـره آشـوراده یـکی از ظرفیت هـای بی بدیـل 
گردشـگری کشـور اسـت کـه بـه دلیل داشـتن سـاحل بکر و چشـم انـداز بدیع 
فرصت مناسـبی برای توسـعه گردشـگری داخلی و خارجی دارد بنابراین انتظار 
می رود بـا توجـه بـه اهمیـت و تأثیرگـذاری آن در توسـعه و رشـد اقتصـادی آن 

هرچه سریع تر به ثمر بنشیند.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گفت: فاز اول بزرگ ترین 
نیروگاه خورشیدی ایران با سرمایه گذاری ۲۰ هزار میلیارد 

تومانی فولاد مبارکه وارد مدار شد.
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اظهار 
کرد: نیروگاه ۶۰۰ مگاواتی فولاد مبارکه در شرق اصفهان، 
نیروگاه  بیستمین  و  ایران  خورشیدی  نیروگاه  بزرگترین 

بزرگ خورشیدی در دنیا محسوب می شود.
وی افزود: فاز اول این نیروگاه با همکاری شرکت صنایع 
نیرو و انرژی پاک فولاد )صناپ( و شرکت مپنا توسعه ۳ در 
حال بهره برداری است و بهره برداری کامل از این پروژه با 
سرمایه گذاری ۲۰ هزار میلیارد تومان توسط فولاد مبارکه 

انجام خواهد شد. 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گفت: در حال حاضر بخش 
اول این پروژه به میزان ۲۰ مگاوات بهره برداری شده و 

برق تولیدی آن به شبکه برق سراسری متصل شده است.
وی اضافه کرد: پنل های مورد نیاز برای تولید ۱۲۰ مگاوات 
برق در سایت نیروگاه موجود است و شرکت صناپ قرار 
است این میزان برق را تا پایان سال به شبکه برق سراسری 

متصل کند.
نیروگاه خورشیدی فولاد مبارکه  نیا تصریح کرد:   طیب 
اوج  زمان  در  دارد که  را  قابلیت  این  بهره برداری  از  پس 
ایران  نیروگاه  بزرگترین  پنجم ظرفیت  تولید معادل یک 
یعنی نیروگاه سیکل ترکیبی دماوند انرژی تولید کند. در 
نتیجه، می تواند در توسعه اقتصادی و زیست محیطی ایران 
و تسهیل مسیر فولاد مبارکه در دستیابی به فولاد سبز 

نقش مهمی ایفا کند.
شایان ذکر است افتتاح رسمی فاز اول این نیروگاه به زودی 

با حضور مقامات کشوری و استانی برگزار خواهد شد.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

فاز اول بزرگ ترین نیروگاه خورشیدی ایران وارد مدار شد

زهرا افضلیان- خبرنگار جهان اقتصاد 
 اسـتاندار یزد از حمایت همه جانبه اسـتان از طرح های توسـعه واحدهای تولیدی دام 
و طیـور خبـر داد و گفـت: بـا توجه به نیازهای ملی و اسـتانی، سـرمایه گذاری در حوزه 

تولیدات دام و طیور بسیار ارزشمند است.
فـاز ۴ شـرکت سیمـرغ مهریـز با ظرفیـت ۳۵۰ هزار قطعه مـرغ تخم گـذار؛ در آیینی 
با حضور اسـتاندار یزد، معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد کشـاورزی، سرپرسـت 

سازمان دامپزشکی کشور و جمعی از مسئولین افتتاح شد.
 اسـتاندار یزد در حاشیه این مراسـم سـرمایه گذاری در حوزه تولیدات دامی را با توجه 
بـه نیازهای ملی و اسـتانی بسیار ارزشـمند دانسـت و اظهار داشـت: امـروز فاز چهارم 
شـرکت سیمـرغ مهریـز با ظرفیـت ۳۵۰ هـزار قطعه مـرغ تخم گذار بـه بهره برداری 
رسیـد و مجموعه اسـتان در راسـتای افتتاح فـاز ۵ و ۶ این واحد نیـز حمایت های لازم 

را انجام خواهد داد. 

 محمدرضا بابایی با قدردانی از پشـتیبانی و همراهی وزارت جهاد کشـاورزی تصریح 
کـرد: بـه رغم اینکـه یزد به لحاظ زیرسـاخت ها نسـبت به دیگر اسـتان های کشـور 
کمتـر برخـوردار بـوده امـا بـه لحـاظ تولیدات سـرآمد اسـت به طـوری کـه در تولید 

بسیاری از محصولات کشاورزی جزو چند استان برتر کشور قرار دارد.
 وی بـا بیـان اینکـه حـدود ۴۰ درصـد از محصـولات دامی و بـه ویژه مرغ تولید شـده 
در داخـل اسـتان مصـرف و ۶۰ درصـد آن به اسـتان های دیگر صادر می شـود، گفت: 
از طـرفی یـزد بـه واسـطه برخـورداری از نیروهای پرتـلاش، توانمند و بـا ظرفیت در 
پـرورش مـاهی تیلاپیـا بـا تولید روزانـه ۵۰۰ تن رتبه اول کشـور را به خـود اختصاص 
داده اسـت. اسـتاندار یـزد در بخش پایانی سـخنان خود خاطرنشـان کرد: بـا توجه به 
قابلیت هـای اسـتان در تولیـد محصـولات دام و طیـور انتظـار داریـم وزارت جهـاد 
کشـاورزی و مجموعـه دولـت با حمایـت بیشـتر از سـرمایه گذاران زمینه پیشـرفت 

استان در این حوزه را بیش از پیش فراهم کند.

مدیرعامـل شـرکت گاز ایـلام از آغاز طرح پایش مصرف گاز در سـطح ادارات اسـتان 
خبـر داد و گفـت: ایـن طرح با هدف صرفه جویی در مصـرف، مدیریت انرژی و کنترل 

میزان مصرف گاز در ادارات و سازمان های دولتی استان آغاز شده است.
بـه گـزارش روابـط عمـومی شـرکت گاز اسـتان ایـلام؛ محمود کشـاورز با اشـاره به 
اینکـه ایـن طـرح از ۸ آبان ماه سـال جاری تا پایان اسـفند مـاه ادامـه دارد، گفت: این 
طـرح بـه منظـور کاهـش ۲۰ درصـدی مصـرف گاز در ادارات و سـازمان ها در حـال 

اجراست.
وی اظهـار داشـت: بـا شـروع فصـل سـرما، بـرودت هـوا، ورود جبهه هوای سـرد و 
افزایـش مصرف گاز در کشـور؛ شـرکت گاز ایـلام اقدام به تشـکیل اکیپ های پایش 

مصرف گاز نموده است.
کشـاورز بـر ضرورت صرفه   جویی مشـترکین خانگی، تجـاری و اداری در مصرف گاز 
در سـطح اسـتان تأکیـد و تصریـح کـرد: ایـن شـرکت در انجام رسـالت سـازمانی و 
مسـئولیت اجتمـاعی خـود، بـا مشـارکت نیروهای حـوزه بهره بـرداری و بسیـج گاز، 

دمای رفاه را در ادارات استان رصد کرده و از نزدیک مورد پایش قرار می دهد.
مدیرعامل شـرکت گاز ایلام با بیان اینکه این اکیپ  ها به صورت مسـتمر در سـاعات 
کاری ایـام هفتـه و نیـز در تعطیـلات پایـان هفته مصـرف گاز و رعایت دمـای رفاه در 
ادارات و سـاختمان های دولـتی را پایـش می کننـد، گفـت: در صـورت عـدم رعایـت 

صرفه جـویی در مصـرف یـا عـدم رعایت دمـای رفـاه، در مرحله اول اخطـار کتبی به 
ایـن ادارات ابـلاغ می شود.کشـاورز گفـت: در مرحلـه بعـد و در صـورت عـدم رعایت 
مصـرف، لیسـت اداراتی کـه در مصـرف گاز صرفه جویی نکنند به اسـتانداری اعلام و 

در مراحل بعدی برابر قوانین و مقررات مربوطه رفتار خواهد شد.
وی از مدیران ادارات خواسـت که وسـایل گرمایشی سـازمان ها یک سـاعت قبل از 

اتمـام سـاعت کاری و نیـز در تعطیـلات آخـر هفته خامـوش کنند تا سـایر هموطنان 
بتوانند از نعمت گاز برخوردار باشند

مدیرعامل شـرکت گاز اسـتان به پایداری جریان گاز در این فصل از سـال اشـاره کرد 
و اظهـار داشـت: بـا بسترسـازی و تقویـت زیرسـاخت های خطـوط انتقال و شـبکه 
گازرسـانی، رونـد تداوم خدمت رسـانی به مردم اسـتان از وضعیت مطلـوبی برخوردار 

بوده و امیدواریم امسال و با اجرای تمهیدات لازم هیچگونه قطع گاز نداشته باشیم.
وی تصریـح کـرد: با افزایش برودت هـوا و افزایش مصارف گاز طبیـعی در چند ماهه 
فصـل سـرد سـال، صرفه جـویی در مصـرف ایـن حامل انـرژی بسیـار مهم بـوده و 
مشـترکین بـا رعایـت الگـوی مصـرف بهینـه و رعایـت دمـای رفـاه“ ۱۸ درجـه 
سـانتیگراد“ در راه رو هـای ادارات و ۲۰ درجـه سـانتیگراد در اتـاق هـا و سـالن هـای 
جلسـات ادارات و ۱۸ الی ۲۱ درجه سـانتیگراد برای منازل مسکونی شرکت گاز استان 

ایلام را در ارائه خدمات مستمر یاری دهند.
مدیرعامـل شـرکت گاز اسـتان افزود: در صـورت عدم رعایت الگوی مصرف توسـط 
مشـترکین، شـرکت گاز اسـتان در جهت حفظ پایداری جریان گاز مشترکین خانگی 
در اقـصی نقـاط اسـتان، بـر اسـاس دسـتورالعمل های ابـلاغی نسـبت بـه اعمـال 
محدودیـت در مصـرف گاز بـرای صنایـع پرمصـرف و در نهایت واحد هـای تجاری 

اقدام خواهد نمود.

مدیـر نگهداری و تعمیرات هلدینگ پتروپالایـش اصفهان،در گفتگو با خبرنگارروابط 
عمومی پالایشـگاه اصفهان با اشـاره به اینکه در بهار امسـال تعمیرات اسـاسی واحد 
هـای آیزوماکـس شـماره ۲، مشـعل ۲ و گوگـرد سـازی بـه اتمـام رسیـد ادامـه داد: 
خوشـبختانه تعمیرات اسـاسی طبق برنامه ریزی قبلی امسـال انجام شـد. همچنین 

در تابستان سال جاری تعمیرات اساسی ۵ دستگاه بویلر نیز صورت پذیرفت.
بـه گـزارش خبرنـگار واحد رسـانه روابط عمـومی و بین الملل هلدینـگ پتروپالایش 
اصفهـان علیرضـا قزویـنی زاده افزود: قـرار بود امسـال تعمیرات اسـاسی واحد های 
بنزیـن سـازی نیـز انجـام شـود اما به علت شـرایط نیاز به سـوخت در سـطح کشـور 

این مسئله به تعویق افتاد و به سال بعد موکول شد .
وی تصریـح کـرد: باتوجـه بـه اینکـه پالایشـگاه اصفهان سـهم عمـده ای در تامین 
بنزیـن مورد نیاز کشـور را برعهده دارد؛ لذا از سـرویس خارج کـردن واحد های بنزین 
سـازی و تقطیر۳ دراین شـرایط مسـاعد نبود. لذا با تغییراتی که دربرنامه زمان بندی 

این تعمیرات به وجود آمد به سال بعد موکول شد .
قزویـنی زاده، گفت:بـه دلیـل اینکـه تعمیـرات واحـد هـای مجتمع بنزین سـازی و 
تقطیر۳باید پشـت سـرهم انجام شـود لـذا بحث تعمیـرات در این واحدهـا از آبان ماه 
امسـال بـه اردیبهشـت مـاه سـال بعـد موکـول شـد ؛ازطـرفی تعمیـرات واحدهای 
آیزوماکـس و هیـدروژن شـماره یـک به بهمن ماه امسـال جابجا شـد که بـرای این 

تعمیرات ۲۴ روز زمان در نظر گرفته شده است .
وی ادامـه داد: در حـال حاضـر تعمیرات اسـاسی یـکی از کمپرسـورهای ۶۰۱ درحال 

انجام اسـت و تا دی ماه سـال جاری تعمیرات اسـاسی ۳ دسـتگاه کمپرسـور مذکور 
به ترتیب انجام خواهدشد.

مدیـر نگهـداری و تعمیـرات هلدینـگ پتروپالایـش اصفهـان بیان داشـت: امسـال 
عملیات تعمیرات اسـاسی  مشـعل های شماره ۳و ۴ پالایشـگاه اصفهان را نیز خواهیم 
داشـت که بر اسـاس برنامه ریزهای انجام شـده تعمیرات اسـاسی  مشـعل ۳ به پایان 

رسیده و تعمیرات مشعل ۴ نیز درحال انجام میباشد.
وی همچنیـن گفـت: تعمیـرات اضطـراری و عملیـات احیـاء میـانی واحـد تبدیـل 

کاتالیستی شماره یک نیز اوایل آبان ماه به پایان رسید .
مدیـر نگهداری و تعمیـرات هلدینـگ پتروپالایش اصفهان اظهارداشـت:همزمان با 
مـوارد ذکر شـده، اداره نگهـداری و تعمیرات در راه اندازی واحد TGTUپالایشـگاه 
جنـوبی و آمـاده سـازی واحـد LPG LOADING جهـت راه انـدازی و بهـره 
بـرداری نقـش بسیـار موثـری داشـته اسـت. همچنین بـا تکمیل عملیات سـاخت و 
نصـب واحـدKHT، قطعـا اداره نگهـداری و تعمیـرات در آمـاده سـازی ، پیـش راه 

اندازی و راه اندازی واحد مذکور مشارکت خواهد داشت.
قزوینی زاده، به این مسـئله اشـاره کرد: برای تعمیرات اسـاسی واحدهای آیزوماکس، 
هیـدروژن و آمیـن کانتاکتـور حـدود ۱۱۰۰ نفـر نیـرو از طریـق پیمانکار جـذب و به 
کارگیـری خواهنـد شـد و در کنـار نیروهای جـاری ادارات تعمیـرات، بهره بـرداری، 
خدمـات مهندسی، HSE، خدمات عمومی، حراسـت و… تعمیـرات مذکور انجام 

خواهد شد.
وی تصریـح کـرد: براسـاس برنامه ریـزی های انجام شـده برنامه تعمیرات اسـاسی 
در پالایشـگاه اصفهان در سـال ۱۴۰۴ شـامل فصل بهار تعمیرات اسـاسی واحد های 
بنزین سـازی و تقطیر۳ ، فصل تابسـتان تعمیرات اسـاسی  واحد هیدروژن شـماره ۲ 

و فصل پاییز تعمیرات اساسی کلیه واحد های پالایشگاه جنوبی خواهد بود.
قزویـنی زاده بیـان داشـت: کلیـه فعالیت های عنوان شـده بدون خلـل در روند جاری 
پالایشـگاه در جهت حفظ اسـتمرار تولید و با تلاش بدون وقفه همکاران سـختکوش 

اداره نگهداری و تعمیرات درخصوص وظایف محوله انجام خواهدشد

 سیما نیکرفتار- خبرنگار جهان اقتصاد
 رییـس اتحادیـه طـلا، جواهـر، نقـره و سـکه تبریـز، از 
برگـزاری هجدهمین نمایشـگاه بین المللی تخصصی 
طـلا، جواهـر، نقـره و گوهرسـنگ از ۲۳ تـا ۲۶ آبـان در 

این شهر خبر داد.
میرمحمـد پوراقـدم شـربیانی روز دوشـنبه در نشسـت 
خبـری اظهارکـرد: دومیـن همایـش مـلی توسـعه 
صـادرات مصنوعات طـلا، جواهر، نقره، گوهرسـنگ و 
صنایـع وابسـته نیـز روز ۲۳ آبـان مـاه با هـدف بررسی 
مسـائل و مشـکلات صنف هنرصنعت طـلا و جواهر در 

حاشیه این نمایشگاه برگزار می شود.
وی گفـت: ۱۰۰ شـرکت فعـال در حوزه طـلا و جواهر از 
اسـتان های مختلـف کشـور در ایـن نمایشـگاه حضور 
خواهنـد داشـت، همچنیـن فعـالان ایـن صنعـت از 
کشـورهای متعـدد نیـز به عنـوان بازدید کننـده در این 

نمایشگاه حاضر خواهند شد.
وی بـا بیان اینکـه این اتحادیه ۲۳۰۰ عضـو دارد که در 
زمینـه تولید و فروش طلا و جواهر فعالیـت دارند، یادآور 

شـد: نخسـتین اتحادیه طـلا و جواهر در تهران توسـط 
تبریزی هـا تأسیـس شـد و دومیـن اتحادیه طـلا نیز در 
تبریـز آغـاز بـه کار کرد که ایـن امر پیشـگامی تبریز در 
صنعـت طلا و جواهر کشـور را نشـان می دهـد و با توجه 
بـه جایگاه تبریز و آذربایجان در صنعـت، انتظار می رود 
تـا با همـکاری مجموعه هـای ذیربط، تبریـز پایگاهی 

برای توسعه هنرصنعت طلا و جواهر ایران شود.
پوراقـدم شـربیانی با اشـاره به اینکه فعـالان این عرصه 

کارآفریـن هسـتند و بایـد از آنهـا دفـاع کـرد، گفت: در 
مباحـث مربوط به مالیات در حق فعالان این هنرصنعت 
اجحـاف شـده اسـت.وی یـادآور شـد: بـرای تولید هر 
قطعـه زیـورآلات، رونـد طـولانی طی می شـود و  افـراد 
متعـددی درگیـر هسـتند. هنرصنعـت طـلا و جواهـر 
زنجیـره بـزرگی دارد کـه از معدن آغاز شـده و تبدیل به 
زیورآلات می شـود.وی گفت:  ارزش کیفی طلای تبریز، 
بالاتریـن شـاخص های جهـانی را دارد و حـتی از انـواع 
ایتالیایی نیز بهتر اسـت، برندسـازی در ایـن حوزه برای 
نشـان دادن داشـته ها و تقویـت نقـاط قـوت و برطرف 
کـردن چالش هـا، اهمیـت دارد و بایـد کاری کنیـم تـا 
هنرصنعت طلا و جواهر در کشـور بـا منطقه آذربایجان 
شـناخته شـود.رییس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و سـکه 
تبریز، با اشـاره به عملکرد این اتحادیه گفت: در شـش 
مـاه اول سـال جاری، ۲۳۵ گشـت بازرسی توسـط این 
اتحادیـه در تبریـز انجام شـده و ۵۰ واحـد صنفی پلمب 
شـد کـه اغلـب آنها بـه  دلیل عـدم وجود پروانه کسـب 

پلمب شدند.

استاندار یزد در مراسم افتتاح فاز ۴ شرکت سیمرغ مهریز مطرح کرد؛ 

حمایت همه جانبه استان از طرح های توسعه واحدهای تولیدی دام و طیور

طرح پایش مصرف گاز در سطح ادارات استان ایلام آغاز شد

مدیر نگهداری و تعمیرات هلدینگ پتروپالایش اصفهان: 

تعمیرات اساسی واحدهای بنزین سازی و تقطیر۳ در سال ۱۴۰۴ انجام میشود

برپایی بزرگترین نمایشگاه طلا و جواهر و نقره در تبریز نخستین کلنگ احداث واحدهای مسکونی 
در دولت چهاردهم به زمین زده شد 

وزیـر راه و شهرسـازی در سـفر به اسـتان هرمـزگان کلنگ احـداث ۱۱۰ واحد 
مسـکونی را در جزیـره بوموسی به زمیـن زد و اظهار امیدواری کـرد تا این اقدام 
منجـر بـه جـذب جمعیـت و حضور بیشـتر شیفتـگان و عاشـقان ایـران در این 

دردانه و پاره تن وطن شود.
 در سـفر فرزانه صادق وزیر راه و شهرسـازی به اسـتان هرمزگان، کلنگ احداث 
۱۱۰ واحـد مسـکونی در جزیـره بوموسی به زمین زده شـد.فرزانه صـادق وزیر 
راه و شهرسـازی، سـردار تنگسیـری فرمانـده نیروی دریایی سـپاه پاسـداران و 
تـنی چنـد از نماینـدگان مجلـس در جزیـره بوموسی بـرای احـداث ۱۱۰ واحد 
مسـکونی حضـور یافتند.برای آغـاز احداث واحدهای مسـکونی در این منطقه، 
زمیـنی بـه مسـاحت ۲.۵ هکتار بـرای ایجاد ۱۱۰ واحد مسـکونی بـه عنوان فاز 
اول طراحی یک مجموعه ۴۸۰ واحدی در نظر گرفته شـده اسـت که از سـوی 
سـازمان ملی زمین و مسـکن آماده سـازی خواهد شـد.وزیر راه و شهرسازی در 
جریـان ایـن کلنـگ زنی در جنوب کشـور و در اسـتان هرمزگان با بیـان اینکه 
برای نخسـتین بار اسـت که در دوره وزارت خود در مسـند وزیر راه و شهرسـازی 
کلنـگ احـداث واحدهـای مسـکونی را به زمیـن می زنـد، گفت: امیـدوارم این 
اقـدام منجـر بـه جـذب جمعیت و حضور بیشـتر شیفتگان و عاشـقان ایـران در 

این دردانه و پاره تن وطن شود.
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رقابتی  بخش  در  درخت«  آغوش  »در  سینمایی  فیلم 
حضور  آمریکا  در   »AWFF« فیلم  جشنواره  دهمین 

خواهد داشت.
درخت«  آغوش  »در  سینمایی  فیلم  ایسنا،  گزارش  به 
سجاد  تهیه کنندگی  و  پاشا  خواجه  بابک  کارگردانی  به 
رقابتی  بخش  به  مصباح  محمدرضا  و  نسب  نصراللهی 
راه  آمریکا  در  آسیایی  فیلم های  دهمین جشنواره جهانی 

یافت.

برای کسب  اصلی  در بخش مسابقه  فیلم سینمایی  این 
رقابت  فیلم،  بهترین  برفی  پلنگ  جمله  از  اصلی  جوایز 
می کند. مارال بنی آدم، جواد قامتی، روح الله زمانی، اهورا 
لطفی و رایان لطفی بازیگران این فیلم را تشکیل می دهند

در  ایران  رسمی  نماینده  عنوان  به  درخت«  آغوش  »در 
شاخه بهترین فیلم بلند بین المللی در نود و هفتمین دوره 

جوایز سینمایی اسکار انتخاب شده است.
آثار  بهترین   )AWFF( آسیایی  فیلم  جهانی  جشنواره 

تا  می کند  معرفی  آنجلس  لس  به  را  آسیایی  سینمای 
روابط  و  دیده شود  بیش تر  منطقه  استعدادهای سینمایی 

بین صنایع فیلم آسیایی و هالیوود را تقویت کند.
این جشنواره با حمایت حامیان از جوامع متنوع آسیایی در 
لس آنجلس و همچنین مخاطبان عمومی که به سینمای 
می شود. برگزار  هستند،  علاقه مند  مستقل  و  خارجی 
جشنواره جهانی فیلم های آسیایی با همکاری بین فرهنگی، 
فیلم هایی از بیش از ۵۰ کشور آسیایی از ترکیه تا ژاپن و 

روسیه تا هند را معرفی می کند. از زمان آغاز این جشنواره، 
بیش از ۱۰۰ فیلم ارائه شده برای اسکار و ۵۰ فیلم ارائه شده 

برای گلدن گلوب به نمایش درآمده است.
امسال این جشنواره از ۱۳ تا ۲۱ نوامبر برابر با ۲۳ آبان تا 
اول آذر ماه سال جاری در شهر لس آنجلس، کشور آمریکا 

برگزار می شود.
بر  درخت«  آغوش  »در  سینمایی  فیلم  بین الملل  پخش 

عهده مرکز بین الملل سوره است.

»فریدون  سینما،  خانه  کارگردانان  کانون  هیات مدیره 
جیرانی« را به عنوان رئیس این کانون انتخاب کرد.

به گزارش ایرنا، فریدون جیرانی در جلسه اخیر هیات مدیره 
ریاست  آراء  اتفاق  به  ایران،  سینمای  کارگردانان  کانون 

کانون کارگردانان را به عهده گرفت.
محسن امیریوسفی رئیس پیشین کانون نیز به دلیل حضور 
در هیات مدیره خانه سینما و طبق قانون، از ریاست این 

کانون استعفاء داد.

پذیرفتن  برای  امیریوسفی  از  قدردانی  ضمن  جیرانی 
نمایندگی کانون در انتخابات خانه سینما، از ۸ سال ریاست 
او در سه دوره هیات مدیره کانون کارگردانان سینمای ایران 
تقدیر کرد. امیر یوسفی زین پس نائب رییس هیات مدیره 

خانه سینما خواهد بود.
نیز ضمن تشکر و تبریک به جیرانی، اعلام  امیریوسفی 
این دوره همچنان وظایف صنفی خود  پایان  تا  کرد که 
در کنار اعضای هیات مدیره کانون کارگردانان را برعهده 

مدیره،  هیات  اصرار  و  پیشنهاد  علیرغم  اما  می گیرد 
مسئولیت جدیدی را در کانون کارگردانان نپذیرفت.

در این جلسه محمدرضا عرب به عنوان نایب رئیس، مازیار 
میری، سخنگو، وحید موسائیان به عنوان خزانه دار و دانش 
ایران  اقباشاوی در مقام دبیر کانون کارگردانان سینمای 

معرفی شدند.
کانون کارگردانان سینمای ایران در سال ۱۳۶۸ تاسیس 

شد و از صنوف قدیمی و پیشرو سینما به حساب می آید.

برای  باید بسترسازی مناسبی  اینکه  به  اشاره  با  پژوهشگر هنر  مینو خانی 
نمایش آثار مرتبط با میراث فرهنگی برای مخاطب خارجی انجام گیرد، گفت 

که سینما خیلی از ابزارهای مهم برای جذب گردشگر را دارد.
مینو خانی داور بخش آثار سینمایی سومین جشنواره بین المللی چندرسانه ای 
میراث فرهنگی در گفتگو با خبرنگار مهر درباره اهمیت برگزاری جشنواره های 
موضوعی گفت: برگزاری جشنواره های موضوعی مانند جشنواره چندرسانه ای 
به  وقتی  است.  کشوری  هر  الزامات  از  یکی  اساسااً  فرهنگی  میراث 
سیاست گذاری های کلان فرهنگی هر کشور موفقی دقت می کنیم، می بینیم 
هدفمندترین  و  مهمترین  از  یکی  موضوعی  جشنواره های  برگزاری  که 
رویدادهای آن کشور است، به دلیل اینکه وقتی موضوعی برای یک کشور 
اهمیت پیدا می کند، یکی از مهمترین ابزارها برای جلب توجه مردم، سینما یا 
رسانه تصویری است. به این دلیل که پیامش را بهتر به مخاطب می رساند و 
اثرگذاری بیشتری دارد.وی افزود: جشنواره های موضوعی در کنار رویدادهایی 
مانند جشنواره فیلم فجر در حوزه سینما نسبت به موضوعات مهم و قابل 
تا  می زند  تلنگر  گرفته اند،  قرار  غفلت  مورد  و  شده  فراموش  که  توجه ای 
مسئولان مربوطه یا مردم توجه ویژه ای نسبت به آن مساله داشته باشند.
این پژوهشگر هنر در پاسخ به این پرسش که جشنواره چطور می تواند نسل 
جوان را نسبت به میراث فرهنگی کشور آگاه کند، توضیح داد: اساسااً هدف 
اصلی اینکه جشنواره ای با عنوان مشخص میراث فرهنگی برگزار شود، این 

است که اهمیت توجه به میراث فرهنگی ملموس و ناملموس را به مخاطبان 
خود یادآوری کند و بازتاب این امر در آثار نمایشی و هنری نمود پیدا می کند. 
نکته مهم این است که ما باید مخاطبمان را هدفمند انتخاب کنیم تا بستر 
دیده شدن آن آثار فراهم شود.وی با اشاره لزوم دیده شدن آثار ادامه داد: 
جشنواره طی چند روز برگزار می شود و دست اندرکاران آن جشنواره و مدعوین 

آثار را تماشا می کنند اما این فرصت در اختیار عموم مردم و نوجوانان قرار 
نمی گیرد در نتیجه ما مستلزم این هستیم که بستری برای نمایش این فیلم ها 
این  با  مدام  و  کنیم  فراهم  بستری  باید  ما  کنیم.  ایجاد  هنری  تولیدات  و 
آثار هنری به نسل جوان تلنگر بزنیم تا با گذشته و رسم و رسومات کشور 

خودشان آشنا شوند.
خانی در پاسخ به این پرسش که آیا جشنواره چندرسانه ای می تواند در جذب 
گردشگر موثر واقع شود، گفت: وقتی گردشگران و افراد در کشورهای مختلف 
نمی توانند آثار درباره میراث فرهنگی ما را تماشا کنند، چطور با این بخش از 
جغرافیای جهان آشنا شوند یا به ایران بیایند تا با سنت های ما آشنا شوند؟ 
قطعااً فیلم و سینما یکی از ابزارهای مهم ارتباط برقرار کردن یا جذب گردشگر 
است اما باید به دست مخاطبانش اصلی خودش برسد. یکی از راهکارهای 
این امر این است که سازمان ها و نهادهای فرهنگی ما در کشورهای مختلف 

هفته های نمایش فیلم با هدف میراث فرهنگی برگزار کنند.
خانی در پایان اظهار کرد: من فکر می کنم که این جشنواره می تواند بستر 
ارزشمندی برای فیلمسازان جوانی باشد که دنبال سوژه های ناب هستند زیرا 
در گذشته تاریخی و هنری ایران هزاران سوژه وجود دارد و هیچ وقت این 
ادامه پیدا کند به دلیل  امیدوارم این جشنواره  سوژه ها تمام نمی شوند. من 
اینکه قطعااً در طول زمان می تواند جوانان هنرمندی را جذب و بستری را 

برای توجه به تاریخ ارزشمندمان فراهم کند.

رقابت »در آغوش درخت« در جشنواره جهانی فیلم های آسیایی

»فریدون جیرانی« رئیس کانون کارگردانان سینمای ایران شد

سینما یکی ابزارهای مهم  جذب گردشگر است حلقه  مفقوده تئاتر کودک و نوجوان تولید 
نمایشنامه است

 عضـو هیـات داوران مسـابقه نمایـش خیابـانی بیسـت ونهمین جشـنواره بین الملـلی تئاتـر کودک و 
نوجـوان، گفـت: حلقـه  مفقوده تئاتـر کودک و نوجوان تولید نمایشـنامه اسـت که نیازمنـد کار جدی 

و جهادی اسـت
امیـر حسیـن شـفیعی در گفـت وگو بـا خبرنـگار فرهنگی ایرنا بـا بیان کمبـود فعالیت هـای حرفه ای 
در حـوزه تئاتـر نوجـوان، گفـت: بسیـاری از گـروه هـای نمایـشی شهرسـتان فعـال و پویـا عمـل 

می کننـد امـا در بحـث درام و نمایشـنامه فاقـد اسـتانداردهای لازم هسـتنند
وی دربـاره آسیب شـناسی تئاتـر نوجـوان و راهکارهـایی کـه در راسـتای بهبـود و ترمیـم آن نیـاز 
اسـت، بیـان کـرد: واقعیـت ایـن اسـت که مـا در حـوزه تئاتـر نوجـوان بسیار کـم فعالیـت کردیم و 
اگـر فعالیت هـایی هـم صـورت گرفتـه اقدامـاتی اسـت که توسـط جشـنواره تئاتر کـودک و نوجوان 
صـورت گرفتـه اسـت. آمـار حاصـل از ایـن رخدادهـای فرهنگی-هنـری هیـچ سـنخیتی بـا جامعه 

آمـاری نوجوانـان کشـور و شـکل زیسـت آنهـا نـدارد و بسیار جـدا از هم هسـتند
شـفیعی ادامـه داد: در دنیـایی که نوجوانان در حال بمبـاران اطلاعاتی از جانب شـبکه های اجتماعی 
هسـتند اگـر بخواهیـم از طریـق رسـانه ای به نـام تئاتـر تاثیرگذار باشیـم بسیار کار سـختی در پیش 
داریـم. بایـد بـه جریان شـکل گرفتـه در خصوص تئاتـر نوجوان که به سـختی در حـال پیش رفتن 

اسـت کمـک شـود. این موضـوع تنها به تئاتر بسـنده نمی شـود
وی تصریـح کـرد: گـروه سـنی نوجـوان کشـور بایـد، فرهنـگ و جامعه خود را به درسـتی بشناسـد 
و مـا موظفیـم فعالیت هـای فرهنـگی و هنـری را در راسـتای تشـریح ایـن مسـائل بسـط دهیم. در 
صـورتی کـه مـا نتوانیـم ایـن مـوارد را مهیـا کنیـم بـه قطـع نوجـوان و حـتی جـوان مـا به سـمت 
فرهنـگی بیگانـه کشیـده می شـود و می کوشـد نیازهـای فرهنـگی و هنـری خـود را از جامعـه ای 

بیگانـه طلـب کند
تهیه کننـده، کارگـردان و عضـو هیـات داوان مسـابقه نمایـش خیابـانی بیسـت و نهمیـن جشـنواره 
بین الملـلی تئاتـر کـودک و نوجوان-همدان اظهار داشـت: سیاسـت انتخـاب گروه هـای برگزیده که 
پیـش از جشـنواره اجـرای عمـوم رفته انـد، باید امتداد یابـد. حلقه  مفقوده تولید نمایشـنامه اسـت که 
بایـد جـدی گرفتـه شـود، زیرا بسیـاری از گروه های شهرسـتان فعـال و پویـا عمل می کننـد، اما در 

بحث درام و نمایشـنامه فاقد اسـتانداردهای لازم هسـتند
وی انتخـاب موضـوع مناسـب برای نمایشـنامه را بسیار حائز اهمیت دانسـت و گفت: ما در راسـتای 
گسـترش فرهنـگ خـود بایـد گام برداریـم و نـه در مسیـر فرهنـگ بیگانه. متاسـفانه در ایـن روزها 
گاهی فرهنـگ خـود را فرامـوش می کنیـم و به سـوی چیزی می رویـم که برای ما نیسـت؛ ما چقدر 
بـه روی شـاهنامه، قهرمـان هـای مـلی و امثالهـم کار کردیـم؟ به قطع بسیـار ناچیز و کـم. پس در 
نتیجـه بایـد خـود را تقویـت کنیم.شـفیعی خاطرنشـان کـرد: در واقـع ما دچـار عقب مانـدگی بسیار 
زیـادی در حـوزه  تئاتـر نوجـوان هسـتیم و جشـنواره بین الملـلی تئاتـر کـودک و نوجوان بـه تنهایی 
نمی توانـد ایـن بـار سـنگین را بـه دوش بکشـد و نیازمند یـک کار گسـترده  جهـادی در هنر کودک 
و نوجـوان هسـتیم.به گـزارش ایرنا، بیسـت و نهمین »جشـنواره بیـن المللی تئاتر کـودک و نوجوان 
– همـدان« بـه دبیـری امیر مشـهدی عباس توسـط اداره کل هنرهـای نمایـشی وزارت فرهنگ و 
ارشـاد اسلامی با حمایت شـهرداری همدان و مشـارکت اداره کل فرهنگ و ارشـاد اسلامی اسـتان 
همـدان، انجمـن هنرهـای نمایـشی ایـران تا ۱۷ آبان ماه سـال ۱۴۰۳ با شـعار »تئاتـر گفت و گوی 
بـدون مـرز« در حـال برگزاری اسـت.»تحقق مشـارکت اجتمـاعی کـودکان و نوجوانـان«، »ارتقای 
سـطح فرهنـگ عمـومی«، »تقویـت بنیـان هـای اصیـل خانـواده و رتبـاط نسـل هـا«، »آمـوزش 
شـهروندی و افزایـش مسـئولیت پذیـری بـا ایجـاد زمینه مشـارکت فعال کـودکان و نوجـوان ایران 
زمیـن در تولیـد آثارنمایـشی« بـه عنـوان بخـشی از حقـوق قشـر پویـا و اثر گـذار جامعـه بخشی از 

اهـداف سـتاد برگـزاری بیسـت و نهمین جشـنواره بیـن المللی تئاتـر کودک و نوجوان اسـت

هفتمین جلسه کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی گرگان
 هفتمین جلسه کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی گرگان  با محوریت آخرین راه های کارهای کنترل جمعیت آفت مگس مدیترانه ای برگزار شد


